
EXHIBIT A 

Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page1 of 648



Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page2 of 648



Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page3 of 648



Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page4 of 648



Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page5 of 648



Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page6 of 648



Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page7 of 648



Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page8 of 648



Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page9 of 648



EXHIBIT B 

Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page10 of 648



Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page11 of 648



Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page12 of 648



Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page13 of 648



Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page14 of 648



EXHIBIT C 

Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page15 of 648



 

 

    

 

 

 

 
 

 

 

  

 

 

  

 

 

 

 

     
    

 

   

    

  

    

 

 

    

 

 

Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page16 of 648



EXHIBIT D 

Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page17 of 648



Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page18 of 648



           

                 

                

                

              

                   

                 

                

                  

               

               

                 

              

             

                

            

              

                   

                 

               

         

    

 

  
 

Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page19 of 648



             

                 

                

                   

    

               

              

                 

            

                 

                

                 

               

                

                 

                  

                

               

                

      

              

          

                

 

  
 

Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page20 of 648



             

             

 

              

              

             

                

                 

                 

               

              

           

                

              

            

              

            

               

            

             

            

                  

               

 

  
 

Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page21 of 648



             

              

           

              

 

              

             

               

                 

                 

             

               

                 

                 

               

              

 

             

                

              

               

                

                 

 

  
 

Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page22 of 648



             

                 

               

               

                

                 

              

                

              

              

         

              

                 

                 

                

                

            

          

              

              

                   

               

 

  
 

Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page23 of 648



             

              

         

    

                 

                   

 

                

              

                 

                  

                

                  

                

     

               

              

                   

              

         

               

             

          

 

  
 

Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page24 of 648



             

            

                  

                

              

                   

           

              

                

           

              

                

              

               

     

   

                    

                  

                     

                  

                 

                 

 

 

  
 

Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page25 of 648



             

               

                  

                

                  

               

                

   

                

               

               

              

            

              

               

               

                  

                

                 

               

           

  

 

  
 

Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page26 of 648



             

               

             

                  

            

                

                

                

                

                  

          

             

              

           

               

               

             

               

                  

               

     

                

                  

 

  
 

Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page27 of 648



           

               

       

                

                

             

              

            

                

               

                

                  

             

         

                 

                  

              

             

           

             

               

                 
                  

  
 

  
 

Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page28 of 648



             

               

               

               

              

   

 

  
 

Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page29 of 648



             

 

                  

               

                 

          

    

  

    
   

    
     

       
    

   
   

  

 

   
   
       

   
    
     

  
  

  

          

           
               

 

  
 

Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page30 of 648



             

   

                

    

  
   

      
     
  

   
  
   

    

    

 

  
 

Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page31 of 648



EXHIBIT E 

Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page32 of 648



 

 

 

 

 

   

  

   

 

 

  

       

 

  

  

  

Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page33 of 648



    

  

     

   

     

   

  

 

 

 

    

 

 

  

  

 

 

          

      

    

Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page34 of 648



 

       

     

 

               

    

    

 

   

  

              

      

        

       

  

       

   

   

   

        

Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page35 of 648



 

      

  

 

 

 

  

  

 

   

   

   

 

    

         

 

   

  

    

         
       

Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page36 of 648



    

     

  

     

    

  

   

     

   

 

 

 

   

 

  

   

    

 

 

  

 

Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page37 of 648



     

 

    

   

       

    

  

     

  

 

   

  

 

   

 
   

   
    
  

Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page38 of 648



  

  

          

          

 

  

  

    

    

     

   

   

  

 

 

 

      

   

   

  

Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page39 of 648



      

  

  

    

   

  

 

  

   

  

    

   

 

  

   

    

 

   

 

 

   

Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page40 of 648



   

  

 

  

  

    

  

 

    

         

  

  

   

    

  

   

 

  

  

  

  
 

Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page41 of 648



 

 

 

  

     

  

    

   

 

  

  

 

   

 
  

        

 

     

  

  

    

 

Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page42 of 648



EXHIBIT F 

Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page43 of 648



  

 
 

   
  

 

 

 

 

 
 

 

 

   
 

 

  

 

 

 
 

 

 

 

Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page44 of 648



EXHIBIT G 

Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page45 of 648



Draf
t O

nly

Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page46 of 648



Draf
t O

nly

Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page47 of 648



Draf
t O

nly

Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page48 of 648



Draf
t O

nly

Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page49 of 648



Draf
t O

nly

Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page50 of 648



Draf
t O

nly

Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page51 of 648



Draf
t O

nly

Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page52 of 648



Draf
t O

nly

Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page53 of 648



Draf
t O

nly

Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page54 of 648



Draf
t O

nly

Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page55 of 648



Draf
t O

nly

Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page56 of 648



Draf
t O

nly

Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page57 of 648



Draf
t O

nly

Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page58 of 648



Draf
t O

nly

Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page59 of 648



Draf
t O

nly

Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page60 of 648



Draf
t O

nly

Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page61 of 648



Draf
t O

nly

Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page62 of 648



Draf
t O

nly

Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page63 of 648



Draf
t O

nly

Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page64 of 648



Draf
t O

nly

Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page65 of 648



Draf
t O

nly

Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page66 of 648



Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page67 of 648



Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page68 of 648



 

                  
               

                 
                    

               

                
                

  
  

  
   

   
     
      

       

   

                 
                   

                   
                    

               
                

              

 
  

 
 

Draf
t O

nly

Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page69 of 648



EXHIBIT H 

Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page70 of 648



This document is CONFIDENTIAL under the Court’s Protective Order (DE 62) 
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United States District Court 
Southern District of New York 

 
 
Virginia L. Giuffre, 
 

Plaintiff,      Case No.: 15-cv-07433-RWS 
 
v. 
 
Ghislaine Maxwell, 
 
  Defendant.  
________________________________/ 
 

PLAINTIFF’S RESPONSES AND OBJECTIONS TO DEFENDANT’S SECOND 
REQUEST FOR PRODUCTION AND DEFENDANT’S INTERROGATORIES, 
PLAINTIFF’S ANSWERS TO DEFENDANT’S REQUESTS FOR ADMISSION 

 
Pursuant to Federal Rules of Civil Procedure 26, 33, 34, Plaintiff hereby serves her 

responses and objections to Defendant’s Second Set of Discovery Requests and serves her 

Answers to Defendant’s Requests for Admission.  

GENERAL OBJECTIONS 
 

Defendant’s Discovery Requests violate Rule 33, Fed. R. Civ. P., which provides “a party 

may serve on any other party no more than 25 interrogatories, including all discrete subparts” – 

in that Defendant has served a total of 59 interrogatories in this case, including subparts, in 

violation of Rule 33.   

Ms. Giuffre objects to Defendant’s Second Set of Discovery Requests to the extent they 

seek information that is protected by any applicable privilege, including but not limited to, 

attorney client privilege, work product privilege, joint defense privilege, public interest privilege, 

and any other applicable privilege. 
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on hundreds (if not thousands) of matters, and collectively have well over 100 years of combined 

practice experience. Accordingly, a request that each of these attorneys list all communications 

with the media is facially overbroad.  

Additionally, Ms. Giuffre objects to this Interrogatory because a response would cause 

Ms. Giuffre the incredible and undue burden of having to catalogue literally hundreds of 

communications that she has already produced in this case. 

Moreover, Ms. Giuffre objects because this interrogatory calls for the production of 

documents that are irrelevant to this action and not reasonably calculated to lead to the discovery 

of admissible evidence. Communications with the media regarding cases that bear no relation to 

the subject matter of this case, from decades in the past, are facially invalid and not calculated to 

lead to the discovery of admissible evidence. 

Ms. Giuffre additionally objects to the extent that this interrogatory seeks the 

communications of her attorneys, any author, reporter, correspondent, columnist, writer, 

commentator, investigative journalist, photojournalist, newspaper person, freelance reporter, 

stringer, or any other employee of any media organization or independent consultant as such 

interrogatory is overly broad and unduly burdensome. Furthermore, Ms. Giuffre is not obligated 

to produce anything currently in the possession of Defendant Maxwell or her attorneys.  

Notwithstanding such objections, Ms. Giuffre has already produced her responsive 

communications, which are found in documents Bates labelled GIUFFRE000001 to 

GIUFFRE007566.  

 6. Identify any “false statements” attributed to Ghislaine Maxwell which were 

“published globally, including within the Southern District of New York” as You contend in 

paragraph 9 of Count I of Your Complaint, including: 
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a. the exact false statement; 

b. the date of its publication; 

c. the publishing entity and title of any publication containing the purportedly false 

statement; 

d. the URL or internet address for any internet version of such publication; and the 

nature of the publication, whether in print, internet, broadcast or some other form of 

media. 

Response to Interrogatory No. 6:   
 

Ms. Giuffre objects because the information interrogatory above is in the possession of 

Defendant who has failed to comply with her production obligations in this matter, and has failed 

to comply with her production obligations with this very subject matter. See Document Request 

No. 17 from Ms. Giuffre’s Second Request for Production of Documents to Defendant Ghislaine 

Maxwell.1 Maxwell has not produced all “URL or Internet addresses for any internet version of 

such publication” that she directed her agent, Ross Gow, to send.    

                                                 
1 Request No. 17 stated: Produce all documents concerning any statement made by You or on 
Your behalf to the press or any other group or individual, including draft statements, concerning 
Ms. Giuffre, by You, Ross Gow, or any other individual, from 2005 to the present, including the 
dates of any publications, and if published online, the Uniform Resource Identifier (URL) 
address. In response, Defendant stated: “Ms. Maxwell objects to this Request on the grounds that 
it is cumulative and duplicative. Ms. Maxwell also objects to this Request to the extent it calls 
for information that exists within the public domain, the internet or in public court records and 
which are equally available to both parties and can be obtained from some other source that is 
more convenient, less burdensome, and less expensive. Ms. Maxwell further objects to this 
Request to the extent it seeks documents or information protected by the attorney/client 
privilege, the work-product doctrine, or any other applicable privilege. Ms. Maxwell is not 
producing documents that are available in the public domain. Ms. Maxwell has been unable to 
locate any additional documents responsive to this Request.” 
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Ms. Giuffre further objects because the information requested above is in the possession 

of Defendant’s agent, who caused the false statements to be issued to various media outlets. Ms. 

Giuffre has not had the opportunity to depose Maxwell’s agent Ross Gow; therefore, this answer 

remains incomplete.  Consequently, Ms. Giuffre reserves the right to modify and/or supplement 

her responses, as information is largely in the possession of the Defendant and her agent.   

Ms. Giuffre objects to this interrogatory in that it violates Rule 33 as its subparts, in 

combination with the other interrogatories, exceed the allowable twenty-five interrogatories. Ms. 

Giuffre objects to this request because it is in the public domain. Ms. Giuffre also objects in that 

it seeks information protected by the attorney-client/work product privilege, and any other 

applicable privilege stated in the General Objections.   

Notwithstanding such objections, Ms. Giuffre has already produced documents 

responsive to this request; Bates labelled GIUFFRE000001 to GIUFFRE007566, and 

supplements such responsive documents with the following list of publications. While the 

identification of an exhaustive responsive list would be unduly burdensome, in an effort to make 

a good faith effort towards compliance, Ms. Giuffre provides the following examples, which are 

incomplete based on the aforementioned reasons:  

Date Nature Publishi
ng 
Entity 

Statement/URL 

Januar

y 2, 

2015 

Internet Ross 
Gow 

Jane Doe 3 is Virginia Roberts - so not a new individual. The allegations made by 
Victoria Roberts against Ghislaine Maxwell are untrue. The original allegations are 
not new and have been fully responded to and shown to be untrue. 
 
Each time the story is re told it changes with new salacious details about public 
figures and world leaders and now it is alleged by Ms. Roberts that Alan 
Dershowitz is involved in having sexual relations with her, which he denies. 
 
Ms. Roberts’s claims are obvious lies and should be treated as such and not 
publicized as news, as they are defamatory. 
 
Ghislaine Maxwell's original response to the lies and defamatory claims remains the 
same.  Maxwell strongly denies allegations of an unsavoury nature, which have 
appeared in the British press and elsewhere and reserves her right to seek redress at 
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the repetition of such old defamatory claims. 
Januar

y 3, 

2015 

Internet  Telegrap
h  

http://www.telegraph.co.uk/news/uknews/theroyalfamily/11323872/Prince-
Andrew-denies-having-relations-with-sex-slave-girl.html  

Januar

y 4, 

2015 

Internet Express http://www.express.co.uk/news/world/550085/Ghislaine-Maxwell-Jeffrey-Epstein-
not-madam-paedophile-Florida-court-case-Prince-Andrew  

Januar

y 3, 

2015 

Internet Daily 
Mail  

http://www.dailymail.co.uk/news/article-2895366/Prince-Andrew-lobbied-
government-easy-Jeffrey-Epstein-Palace-denies-claims-royal-tried-use-influence-
help-billionaire-paedophile-2008-police-probe html  

Januar

y 3, 

2015 

Internet  Huffingt
on Post 

http://www.huffingtonpost.co.uk/2015/01/03/duke-of-york-sex-abuse-
claims_n_6409508 html  
 

Januar

y 4, 

2015 

Internet  Jewish 
News 
Online 

http://www.jewishnews.co.uk/dershowitz-nothing-prince-andrews-sex-scandal/ 
 

Januar

y 2, 

2015 

Internet  Bolton 
News 

http://www.theboltonnews.co.uk/news/national/11700192.Palace_denies_Andrew_s
ex_case_claim/ 
 

Januar

y 5, 

2015 

Internet

/ 

Broadca

st 

NY 
Daily 
News 

http://www.nydailynews.com/news/world/alleged-madame-accused-supplying-
prince-andrew-article-1.2065505 
 

Januar

y 5, 

2015 

Internet

/ 

Broadca

st 

AOL UK http://www.aol.co.uk/video/ghislaine-maxwell-declines-to-comment-on-prince-
andrew-allegations-518587500/ 
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Respectfully Submitted, 

      BOIES, SCHILLER & FLEXNER LLP 
 
     By:  /s/ Sigrid McCawley     

Sigrid McCawley (Pro Hac Vice) 
Meredith Schultz (Pro Hac Vice) 
Boies Schiller & Flexner LLP 
401 E. Las Olas Blvd., Suite 1200 
Ft. Lauderdale, FL 33301 
Telephone:  (954) 356-0011 
 
David Boies 
Boies Schiller & Flexner LLP 
333 Main Street 
Armonk, NY 10504 
  
Bradley J. Edwards (Pro Hac Vice) 
FARMER, JAFFE, WEISSING, 
EDWARDS, FISTOS & LEHRMAN, P.L. 
425 North Andrews Avenue, Suite 2 
Fort Lauderdale, Florida 33301 
Telephone:  (954) 524-2820 
 
Paul G. Cassell (Pro Hac Vice) 
S.J. Quinney College of Law 
University of Utah 
383 University St. 
Salt Lake City, UT 84112 
Telephone:  (801) 585-5202 

 

CERTIFICATE OF SERVICE 

I HEREBY CERTIFY that on July 1, 2016, I electronically sent the foregoing document 

to the counsel below via e-mail.   

Laura A. Menninger, Esq. 
Jeffrey Pagliuca, Esq. 
HADDON, MORGAN & FOREMAN, P.C. 
150 East 10th Avenue 
Denver, Colorado 80203 
Tel: (303) 831-7364 
Fax: (303) 832-2628 
Email: lmenninger@hmflaw.com 
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UNITED STATES DISTRICT COURT 
SOUTHERN DISTRICT OF NEW YORK 

--------------------------------------------------X  

VIRGINIA L. GIUFFRE, 

Plaintiff, 
v. 

GHISLAINE MAXWELL, 

Defendant. 

  
 

 
15-cv-07433-RWS 

--------------------------------------------------X  
 

Declaration of Philip Barden 
 

I, Philip Barden, declare as follows:  

1. I am a Solicitor of the Senior Courts of England & Wales based in London, England.  

2. I am submitting this Declaration in support of Ghislaine Maxwell’s motion for 

summary judgment in this action. 

3. I am not authorised to and do not waive Ms. Maxwell’s attorney-client privilege.  

4. I have represented Ms. Maxwell since 2011 regarding the allegations made by 

Plaintiff Virginia Giuffre and as published in the United Kingdom. I continue to be retained in 

this regard. I am familiar generally with the subject matter of this action. 

5. I first represented Ms. Maxwell in this matter over the weekend of 5th and 6th March 

2011, about the time when various UK national newspapers, in hard copy and on line, published 

numerous and provocative allegations made by the Plaintiff Virginia Giuffre against 

Ms. Maxwell. The articles by Sharon Churcher were among those published in this time frame. 

6. I instructed British press agent Ross Gow to assist me in representing Ms. Maxwell. 

..........................................
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7. I caused to be prepared a statement to respond to the articles that appeared in the 

British Press over the weekend—March 5 and 6, 2011, and thereafter. I directed Mr. Gow to 

distribute the statements to various media outlets that had published articles.  

8. On December 30, 2014, Ms. Giuffre made numerous salacious and improper 

allegations against Ms. Maxwell in a joinder motion publicly filed in a civil case involving 

Jeffrey Epstein. Shortly afterward, the British media gained access to the motion and began 

inquiring about Ms. Maxwell’s response.  

9. I continued to represent Ms. Maxwell at that time and I coordinated the response to 

the media. I again instructed Mr. Gow to assist me. 

10. In liaison with Mr. Gow and my client, on January 2, 2015, I prepared a further 

statement denying the allegations, and I instructed Mr. Gow to transmit it via email to members 

of the British media who had made inquiry about plaintiff’s allegations about Ms. Maxwell. 

Attached as Exhibit A1 is an email containing a true and correct copy of this statement. The 

statement was issued on my authority. Although it is possible others suggested or contributed 

content, I prepared the vast majority of the statement and ultimately approved and adopted all of 

the statement as my work. 

11. As is evident from the timing and the typographical errors in the statement, 

I prepared the statement in haste. I was not in the office on 2nd January 2015 as it was the Friday 

immediately after New Years day which is a public holiday. Most people took 2nd January off 

and many business closed that day. I don’t now recall where I was that day but I was hard to 

reach and that indicates I was out with my family. I therefore would have prepared the statement 

in a hurry. I recall that I wanted to get a statement out as a matter of urgency.  

12. I recall that immediately after Ms. Giuffre’s motion was filed, media representatives 

began contacting Mr. Gow and requesting Ms. Maxwell’s response to Ms. Giuffre’s allegations 

2
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of criminal and other misconduct by Ms. Maxwell. I believed an immediate response was 

imperative, even though this was happening in the midst of the holidays in the United Kingdom. 

My communications with Mr. Gow and with Ms. Maxwell were sporadic, delayed and hurried 

because of my and their own holiday schedules. I worked while on vacation and on Friday, 

January 2, 2015, to ensure that the statement was issued as soon as possible after receiving the 

media inquiries. 

13. I did not ask Ms. Maxwell to respond point by point to Ms. Giuffre’s factual 

allegations in the CVRA joinder motion. What we needed to do was issue an immediate denial 

and that necessarily had to be short and to the point. It should have been obvious to the media 

that Ms. Giuffre’s new and significantly more salacious allegations had no credibility because 

they differed so substantially from her previous allegations, when she had the opportunity and 

incentive to disclose all relevant facts about being a victim of alleged sexual abuse and sex 

trafficking at the hands of the rich and powerful. I prepared the January 2015 statement based on 

my knowledge of Ms. Giuffre’s past statements and her most recent statements in the joinder 

motion, and made the point to the media-recipients that she and her new statements, which 

differed so substantially from her former ones, were not credible—specifically, that the new 

allegations were patently false—i.e., “obvious lies.”  

14. By way of example I recall that prior to the December 2014 filing of the joinder 

motion and the subsequent press reports that Ms. Guiffre clearly stated she had not had sex with 

Prince Andrew. Yet in her joinder motion she claimed she did have sex with Prince Andrew and 

that the sex occurred in what can only be described as a very small bathtub, too small for a man 

of Prince Andrew’s size to enjoy a bath in let alone sex. So as of December 2014 it was clear 

Ms. Guiffre had made polar opposite statements. She was either lying when she said they did not 

have sex or when she said they did. I made the inescapable inference that she is a liar, as clearly 

3

Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page87 of 648



  

she is, since both statements cannot as a matter of fact be true. When someone says she did not 

have sex and then says she did, in other words, there is an obvious lie.  

15. I did not intend the January 2015 statement as a traditional press release solely to 

disseminate information to the media. This is why I intentionally did not request that Mr. Gow or 

any other public relations specialist prepare or participate in preparing the statement. Instead, 

Mr. Gow served as my conduit to the media representatives who had requested a response to the 

joinder motion allegations and who I believed might republish those allegations. 

16. My purpose in preparing and causing the statement to be disseminated to those 

media representatives was twofold. First, I wanted to mitigate the harm to Ms. Maxwell’s 

reputation from the press’s republication of plaintiff’s false allegations. I believed these ends 

could be accomplished by suggesting to the media that, among other things, they should subject 

plaintiff’s allegations to inquiry and scrutiny. For example, I noted that plaintiff’s allegations 

changed dramatically over time, suggesting that they are “obvious lies” and therefore should not 

be “publicised as news.” 

17. Second, I intended the January 2015 statement to be “a shot across the bow” of the 

media, which I believed had been unduly eager to publish plaintiff’s allegations without 

conducting any inquiry of their own. This was the purpose of repeatedly stating that plaintiff’s 

allegations were “defamatory.” In this sense, the statement was very much intended as a cease 

and desist letter to the media-recipients, letting the media-recipients understand the seriousness 

with which Ms. Maxwell considered the publication of plaintiff’s obviously false allegations and 

the legal indefensibility of their own conduct. 

18. It is important to understand that any story involving a member of the Royal Family, 

especially a senior member such as Prince Andrew, gains huge media attention in the UK and a 

story alleging he had a sex with the Plaintiff caused a feeding frenzy for the press. I wanted the 
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press to stop and think before publishing, to cease and desist, and that if they continued then they 

faced higher damages for ignoring my clear warning.  

19. Consistent with those two purposes, Mr. Gow’s emails prefaced the statement with 

the following language: “Please find attached a quotable statement on behalf of Ms Maxwell” 

(italics supplied). The statement was intended to be a single, one-time-only, comprehensive 

response—quoted in full, if it was to be used—to plaintiff’s December 30, 2014, allegations that 

would give the media Ms. Maxwell’s response. The purpose of the prefatory statement was to 

inform the media-recipients of this intent. 

20. Selective and partial quotation and use of the statement would disserve my purposes. 

It was intended to address Plaintiff’s behavior and allegations against Ms. Maxwell on a broad 

scale, that is to say, Plaintiff’s history of making false allegations and innuendo to the media 

against Ms. Maxwell. This is why the statement references Plaintiff’s “original allegations” and 

points out that her story “changes”—i.e. is embellished—over time including the allegations 

“now” that Professor Dershowitz allegedly had sexual relations with her. This is why I 

distinguished in the statement between Plaintiff’s “original” allegations and her “new,” joinder-

motion allegations, which differed substantially from the original allegations. And this is why I 

wrote, “Each time the story is re told [sic] it changes with new salacious details about public 

figures and world leaders and now it is alleged by [Plaintiff] that Alan Derschowitz [sic] is 

involved in having sexual relations with her, which he denies.” (Emphasis supplied.) Having 

established the dramatic difference between Plaintiff’s two sets of allegations, which suggested 

she was fabricating more and more-salacious allegations as she had more time to manufacture 

them, I added the third paragraph: “[Ms. Giuffre’s] claims are obvious lies and should be treated 

as such and not publicised as news, as they are defamatory.” (Emphasis supplied.) I believed 

then, and believe now, that it was and remains a fair inference and conclusion that her claims 
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were and are “obvious lies.” As noted, her claims not to have slept with Prince Andrew and to 

have slept with Prince Andrew are a classic example of an obvious lie. One or other account is 

on the face of it a lie.  

21. As an example of her lack of credibility, the Plaintiff made allegations against 

Professor Dershowitz, which I understand she has now withdrawn. Professor Dershowitz has 

credibility because his story, insofar as I am familiar with it, has been consistent; Ms. Giuffre has 

no credibility because her story has shifted and changed.  

22. Further the Plaintiff’s account has become more salacious, for example, regarding 

Prince Andrew. The Plaintiff clearly has been seeking publicity for her story and it is clear to me 

that she understands retelling the same story doesn’t feed the media and generate publicity and 

so each time she appears to create new allegations to generate media interest.  

23. I understand the Plaintiff alleged in her Complaint in this action that the following 

statements are defamatory. She alleges it was defamatory in the first paragraph of the January 

2015 statement to state that “the allegations made by [the Plaintiff] against [Ms.] Maxwell are 

untrue.” For the reasons stated above, it was and is my considered and firm opinion that, in fact, 

her allegations are untrue. She alleges it was defamatory to state in the same paragraph that the 

“original allegations” have been “shown to be untrue.” For the reasons stated above, it was and is 

my considered and firm opinion that, in fact, her allegations are untrue. Finally, she alleges that it 

was defamatory in the third paragraph to state that her claims are “obvious lies.” For the reasons 

stated above, it was and is my considered and firm opinion that, in fact, her claims are obvious 

lies. 

24. Both Mr. Gow and I understood that once the January 2015 statement was sent to the 

media-representatives, we had no ability to control whether or how they would use the statement 

and we made no effort to control whether or how they would use the statement. 
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25. It is my understanding that some of the media-recipients of the January 2015 

statement did not publish any part of the statement. I am unaware of any media-recipient 

publishing the statement in full. 

26. The issuance of the statement fully complied with my ethical obligations as a lawyer. 

Indeed it was duty in representing my client’s interests to ensure that a denial was immediately 

issued. I would have been remiss if I had sat back and not issued a denial, and the press had 

published that Ms. Maxwell had not responded to enquiries and had not denied the new 

allegations; the public might have taken the silence as an admission there was some truth in the 

allegations. 

27. The content of the statement was entirely based on information I acquired in 

connection with my role as counsel for Ms. Maxwell.  

28. At the time I directed the issuance of the statement, I was contemplating litigation 

against the press-recipients as an additional means to mitigate and prevent harm to Ms. Maxwell. 

Whilst the limitation period for a pure defamation claim has now expired, claims are still being 

considered for example for publishing a deliberate falsehood, conspiracy to inure and other 

tortious acts.  

29. In any such UK defamation, or other related, action Ms. Giuffre would be a 

defendant or a witness.  

30. I directed that the statement indicate Ms. Maxwell “strongly denie[d] the allegations 

of an unsavoury nature,” declare the allegations to be false, give the press-recipients notice that 

the publications of the allegations “are defamatory,” and inform them that Ms. Maxwell was 

“reserv[ing] her right to seek redress.”  
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Owen & Associates Court Reporters
P.O. Box 157, Ocala, Florida

352.624.2258 * owenassocs@aol.com

               UNITED STATES DISTRICT COURT 
    for the 

               SOUTHERN DISTRICT OF NEW YORK  
 

       Civil Action No. 15-cv-07433-RWS 
   
VIRGINIA GIUFFRE,  
 
       Plaintiff, 

vs. 
 
GHISLAINE MAXWELL 
 
       Defendant. 

----------------------------------------------------- 
 
     VIDEO-DEPOSITION    
     OF:                JAMES MICHAEL AUSTRICH  
 
     TAKEN BY:          Defendant 
 
     REPORTED BY:       Karla Layfield, RMR 
                        Stenographic Court Reporter 
                        Notary Public 
                        State of Florida at Large 
 
     DATE AND TIME:     June 23, 2016; 9:03 a.m.  
 
     PLACE:             Owen & Associates Court Reporters 
                        108 N. Magnolia Avenue, Suite 501  
                        Ocala, Florida 
 
     APPEARANCES:       Laura A. Menninger, Esquire 
                        HADDON, MORGAN & FOREMAN, PC 
                        150 East 10th Avenue 
                        Denver, Colorado  80203                           
                        Attorney for Defendant                          
 
                        Brad Edwards, Esquire                                           
                        Farmer, Jaffe, Weissing, Edwards,   
                        FISTOS & LEHRMAN, PL 
                        425 Andrews Avenue, Suite 2 
                        Fort Lauderdale, Florida  33301 
                        Attorney for Plaintiff 
                         
Also Present:  Kenneth Sarsony, Videographer  
               Virginia Giuffre 
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working at the Taco Bell in Sunrise.  Did I get that

right?

A Yeah, yeah.

Q Okay.  Did Ms. Roberts come to work at the Taco

Bell where you worked?

A Not at that one in Sunrise.  When we moved to

Broward, she worked with me.  I think it was another one

in Sunrise.

Q Okay.  So you're saying sometime later you and

Ms. Roberts moved to Broward.  Is that right?

A Yes, we lived in an apartment.

Q Where was that apartment?

A Oakland Park, I believe.

Q And when you moved to that apartment in Oakland

Park, that's when she came to work with you at Taco Bell?

A Yes.

Q Do you know about how old you were when that

happened?

A It had to be  around -- it wasn't long after

meeting her.

Q Why don't you take a step back and tell me what

you recall about meeting Ms. Roberts.

A It was a long time ago.

Q I understand.

A All I remember is my sister bringing her over
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one day, we got to talking, we liked each other, and we

just got to know each other.

Q Was she in school at the time?

A No.

Q Why not?

A I'm not entirely sure.

Q Was she done with this rehab program?

A Yes, at the time.

Q Did she go back into it later?

A Not that I know of.

Q So your understanding is, she was not in school

and not in the rehab program at the time that you met

Ms. Roberts.  Correct?

A Not that I know of, no.

Q Where was she living when you met Ms. Roberts?

A She was staying with us -- or she came over, and

then I guess she was staying with us for a little while, I

believe.

Q And who do you mean by "us"?

A At my dad's house.

Q Who else was living there besides yourself, your

dad and your sister?

A My step-mom, my other step-sister, my

step-brother and their grandmother.  It was a big house.

Q How long do you recall Ms. Roberts living at
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that house with the family?

A No idea.  Not long.

Q Weeks, months, years?

A Weeks.

Q Okay.  You said that you spent some time getting

to know Ms. Roberts when you first talked to her?

A Uh-hmm.

Q Did she tell you anything about her childhood?

A If she did, I don't remember, it was so long

ago.

Q Do you recall meeting her parents?

A Yes.

Q Was that some time later?

A Yes.

Q Tell me about when you remember meeting her

parents.

A I think that was -- all I remember -- really,

all I remember is going to the house and meeting her

parents.  I don't remember much from that time.

Q Okay.  I appreciate that this is all a long time

ago

A Yeah.

Q Did you and Ms. Roberts become a couple soon

after you met her?

A Yes.
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Q Was she dating anyone else at that time?

A No.

Q Tell me where you -- did you both move out of

that home, your dad's home, together?

A Yes.

Q And where did you go directly after that home?

A To the Oakland Park apartment.

Q At the time you got the Oakland Park apartment,

do you recall how old you were?

A I had to be 18 to get an apartment.

Q Okay.  And do you know how old Ms. Roberts was?

A 16.

Q Is that a guess, or do you remember?

A That's a guess.

Q Do you think you are about two years older than

she is?

A About.  Maybe a little more.

Q Okay.  How long did you two live together at the

Oakland Park apartment?

A Less -- I know it wasn't a full year.  I don't

know exactly how long it was.  I don't know how many

months it was.

Q Did anyone else live there with you?

A Yes, a roommate.

Q Who was that?
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A Mario.  Last name, I can't remember.  I haven't

seen him since that apartment.

Q Was he a friend of yours or hers, or just

someone else?

A He was a friend of mine.  He worked with me at

Taco Bell.

Q And after you moved to this Oakland Park

apartment, Ms. Roberts came to work at the Taco Bell as

well?

A Yeah, with him and me.

Q Do you recall where that Taco Bell was?

A By the Sawgrass Mall.

Q How long did Ms. Roberts work at that Taco Bell?

A I don't remember.

Q You were a manager at the time?

A Yes, me and my roommate.

Q You were both managers?

A Yeah.

Q Was she an official employee?

A Yes.

Q She was on the payroll?

A Yes.

Q And you were the manager?

A Um-hmm?

Q And she paid -- she was paid for by Taco Bell?
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A Yes.

Q Was it is a franchise, if you know?

A I know when I first started there, they were

corporate, but then they were a franchise.  They were

bought out.  But I'm not sure if when I got there they

were a franchise or not.

Q Got it.  

Do you know if Ms. Roberts had any previous

employment before she worked at Taco Bell?

A I think by the apartment, she worked for KFC for

a little while.

MS. MENNINGER:  Are you looking at Ms.

Roberts?

THE WITNESS:  I'm thinking.  I can't

remember.  I remember something with KFC.  They

had one really close to us.  I think she worked

there for a tiny, tiny bit.  I'm not sure.

MS. MENNINGER:  Okay.

BY MS. MENNINGER:  

Q Before the Taco Bell?

A Or she could've  applied there.  It's just in my

head.  She might have just applied there, and didn't get

it, and that's why I brought her to Taco Bell.

Q Okay.

A Because we were both the night managers.
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Q Okay.  Got it.

So for not a full year, the two of you worked

together at a Taco bell near the Sawgrass Mills (as

heard) and lived in an apartment in Oakland Park?

A Yes.

MR. EDWARDS:   Object to the form.

BY MS. MENNINGER:  

Q With Mario?

A Yeah.

Q Did Mario live there the whole time?

A Yes.

Q What caused you to stop living at the Oakland

Park apartment?

A I don't remember exactly.  But I know we moved

out before, and Mario stayed in the apartment.

Q Where did you move to?

A Her parent's house.

Q Did you move into the house or to someplace near

the house?

A I don't remember if we originally moved into the

house.  But I know they had a trailer in the back that we

lived in.

Q How long did you live in the trailer in the

back?

A No idea.
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A No.

Q Do you know about what years this was?

A Not really.

Q Do you know about how old you were?

A When, what?

Q I'm just focused on the period of time in which

you were living at her parent's house in the trailer.

A I was probably 18 when we moved in there.

Q And you said you were only there for a couple of

months?

A Not that I remember.  Like, it might have been a

little longer.  I'm not sure.

Q Were you engaged to Ms. Roberts?

A Yes.

Q When did you become engaged to her?

A When we were living in Oakland Park.

Q Tell me about the engagement.  How did it come

about?

A Well, we fell in love, and -- I believe it was

Valentine's Day when I proposed.

Q Did you have a ring?

A Yes.

Q Did she accept?

A Yes.

Q How long were you engaged?
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A I'm not entirely sure.

Q Do you remember an event where the engagement

was broken off?

A When I left.

Q Left where?

A When I left -- Royal Palm Beach, I guess, was

our apartment.

Q When you left that apartment, that's when the

engagement was over in your mind?

A Yes.

Q Were your families happy about the engagement?

A Yes.  My mother was.  My dad wasn't too happy.

Q Have you ever been married since then?

A No.

Q Have you ever been engaged since then?

A No.

Q Do you know what happened to the ring?

A Yes.

Q Where is it?

A I have it.

Q Still?

A Yeah.  It was my grandmother's.

Q Did you get down on one knee?

A Yes, at the beach, I believe.

Q When you were living in Oakland Park, in this
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Q So from about the ages you were 18 to 20 is when

you were living together with Virginia?

A Yeah.

Q And between the time you met her at your dad's

house and the time that you broke up, did you guys break

up and get back together, or was it one consistent

relationship, and then it had an end date?

A Yeah, one consistent relationship.

Q Okay.  You mentioned that you moved into an

apartment in Royal Palm Beach?

A Yeah, I believe that's where it was, Royal Palm

Beach.

Q Do you remember anything about the apartment?

A All I remember, it was on the third floor.

Q And who got that apartment?

A I did.

Q Again, you were over 18 at that time?

A Yes.

Q So you got the lease?

A Yes.

Q Do you remember looking for the apartment?

A I believe so.

Q And it wasn't the first apartment you rented,

right?

A No.  No, the one in Oakland Park was the first
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one I rented.

Q Okay.

MS. MENNINGER:  I'm going to show you some

photographs.  If I could have you mark this.  I

guess we'll start again with, I guess we'll start

again with Defendant's Exhibit --  I got one for

you.  Defendant's Exhibit 1 or A, whatever you put

on it.

THE COURT REPORTER:  1. 

MS. MENNINGER:  Exhibit 1.

(Defendant's Exhibit 1, photograph, was

marked for identification.) 

BY MS. MENNINGER:  

Q Please take a look at this.  There are two

photographs stapled together.

Does that look like the apartment that you

lived in on the third floor?

A It could be.  I don't really remember it.

Q The address on this is 368 Bent Oak.  Does that

sound about right?

A Bent Oak sounds familiar.

Q You don't recognize the -- it may have been

painted, for example?

A Yeah.  I mean, all I remember is being on the

third floor.

 1

 2

 3

 4

 5

 6

 7

 8

 9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page108 of 648



    27

Owen & Associates Court Reporters
P.O. Box 157, Ocala, Florida

352.624.2258 * owenassocs@aol.com

MS. MENNINGER:  I'm going to show you another

exhibit.  Let me find it.  We'll mark this

Defendant's Exhibit 2. 

(Defendant's Exhibit 2, passport, was marked

for identification.)

BY MS. MENNINGER: 

Q I know this is not terribly easy to read, but

it's a passport application that has been previously

identified in this case.  And in the middle section,

there's emergency contact information that says "James

Austrich".

Do you see that?

A Yes.

Q Is that you?

A Yes.

Q And it says 368 Bent Oak Drive below that?

A Yes.

Q Does that refresh your memory as to the address,

the apartment that you lived in in Royal Palm Beach?

A Like I said, Bent Oak sounds very familiar, and

I know it was Royal Palm Beach.  So possibly it was that

one.

Q Okay.  And how long do you think that you lived

in this apartment?

A I'm not entirely sure.  Less than a year, that's
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MS. MENNINGER:  I'm going to mark this

exhibit as Defendant's Exhibit 3.

(Defendant's Exhibit 3, Citation Tracking 

      Report, was marked for identification.) 

BY MS. MENNINGER:  

Q I'm going to have you take a look at this.

Actually, I apologize because I need you to turn back

several pages to -- the lower right-hand corner has some

page numbers that say G.M.  And I need you to go to 781.

A (Witness complies.)

Q Could I have you take a look at the narrative

section of that page.  If you want to just read that

paragraph.

A "John Perkins," I don't even know that name.

MS. MENNINGER:  I guess you guys haven't kept

in touch.

MR. EDWARDS:   He was scared that day.

THE WITNESS:  (cont'd) Plus, when I left

there, I didn't really talk to anybody from up

there.  I remember somewhat of that.  Yeah, I

remember the cops telling me even though it was

under my name, I couldn't go in.  And I think

later on then they got out so I could go back and

get me stuff.  I think I was going to see my

animals.
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BY MS. MENNINER: 

Q Yeah.  I didn't know if reading this might cause

you to remember some things.

A I somewhat remember that.  I remember the cops

coming and telling me I wasn't allowed to go in my own

apartment that was under my name.

Q Okay.  So this is dated June 10th, of 2001.  And

it places you at 368 Bent Oak Drive, correct?

A Yes.

Q Okay.  Do you understand that to likely be where

you were living with Ms. Roberts?

A Yeah.  But at the time I was already back in

Broward.

Q Okay.  Do you know how long you had been back in

Broward?

A Not a clue.

Q And in this, it refers to Ms. Roberts as your

ex-fiancé, correct?

A Yes.

Q So presumably the event you described where you

had a fight and left had already occurred?

A Yes.  

MR. EDWARDS:  Form.

THE WITNESS:  I know I was already out of

there.  And that's why when I went back, that's
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when the cops said I couldn't go in my own

apartment.

BY MS. MENNINGER: 

Q So your recollection today is that you were

returning to that apartment to either get things or check

on pets?

A Yes.

Q What pets do you recall having?

A A dog and six cats and, I believe, ferrets and

rabbits.  One reason we got along so well is because we

liked animals.

Q And do you remember going back to the apartment

to check on the pets and encountering Ms. Roberts and

Tony?

A Yeah.

Q Were you inside the apartment when you

encountered them?

A No, outside.

Q Did you understand them to be living in the

apartment at that time?

A Yes.

Q In the police report it says "Austrich stated

his ex-fiance, Virginia Roberts, who also resides at the

above-listed address, brought her friend to the

apartment."
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A I believe that was Tony.

Q Okay.  And at this time, the police are

indicating that you both lived there.  But that's not what

you remember?

A No.  They wouldn't even let me -- all I

remember -- I remember being outside the door and the cops

wouldn't let me go in there because -- even though it was

my apartment and my address was on the thing, I wasn't

allowed in there.  Because I'm pretty sure I wasn't living

there.  I just came back to get something.

Q Do you know how long after you left you were

coming back to get something?

A I don't remember.

Q If you left your pets there, I guess, I'm just

wondering whether you intended to go back and get your

pets?

A I couldn't because my dad didn't -- my dad

didn't really take -- like, he didn't want all those

animals.  Because he already had three dogs and he wasn't

a fan of cats.

MR. EDWARDS:   Or ferrets.

A (cont'd) Or ferrets or rabbits.  I think we had

a gerbil, mice, rats, all kinds of stuff.  I know we had

pet store cages that we bought to keep them all in.

Because when we lived in West Palm Beach it was like a
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little animal rescue for a while.

Q Did you get that stuff from the pet store where

you both had worked?

A Yes.

Q A discount, I hope?

A I feel like every time I went to the pet store,

I got a new animal.  Still do the same thing.

Q Do you have pets today?

A Oh, yeah.  I have dogs.  I have two dogs.  We

have six cats and three birds.

Q No reptiles?

A No.  No, I don't really like ---

Q Is that a different kind of pet owner?

A Well, I had reptiles in West Palm Beach.  They

are too hard to take care of.

Q Spiders?

A No, I don't want to be -- I have enough spiders

where I live.  I don't need pet spiders.

Q Okay.  All right.

Do you remember Tony punching you in the

face?

A I don't remember.

Q You see that's what the police report says?

A Yeah, yeah, yeah.  He might have.  I don't

remember.
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Q And the police observed you to have minor

swelling and a large red mark.  Does that sound accurate?

A From according to what it says, yeah.  I don't

really remember that.  I remember being at the door and

the cops coming and telling me I can't go in there.  Once

I read that, that's really all I remember.

Q Do you believe that whatever altercation you had

took place within the apartment or outside the apartment?

A In the doorway at the most.  I never went inside

that apartment when that was happening, not I remember.

Q Do you ever get to see those pets again?

A Yes.  I think later on, they both left for the

day and let me go in and see my pets.

Q Now, this indicates that the police were there

at about 9:20 in the evening, and you were there with

Mr. Perkins.  But you don't remember Mr. Perkins?

A No.  If it would have said "Josh"  I think that

might be a name I remember.  But John -- I know we had two

friends up there.  John could have been one of them, but I

don't really remember.  John Perkins.  That's so weird.

Q The police report also indicates that

Mr. Figueroa observed Perkins on the telephone and fled

the scene prior to arrival.  Do you remember that?

A No.  I don't remember "Perkins".  As soon as I

saw that name, I'm like "Who the hell is John Perkins?"
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Q All right.  If you can turn to the next page.

The police report continues that they made numerous

attempts to contact you and Mr. Perkins, whoever he is --

A Yeah.

Q -- and Ms. Roberts at the residence or on the

phone, but had not been able to do that?

A If they called the residence, I wasn't living

there.  And I don't remember them ever trying to call me

in Broward.

Q Do you know if you had a cell phone?  This was

back in '01.  I don't even know if I had a cellphone in

'01?

A Yeah, I really couldn't tell ya'.

Q Okay.  So your best recollection, after

reviewing this report, is that you had left on a previous

date and came back on this date to see your pets?

A Yeah, yeah.

Q And that you were ultimately able to get in and

see the pets?

A Later on, yes.

Q Okay.  Like, the same day or --

A Later on.  I don't really remember how much

longer --- how many days later, or something.  Not too

long.

Q And when you came back at that later time, you
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did not encounter Ms. Roberts?

A No, nobody was in the house but my animals.

Q And since that time you have not had any contact

with Ms. Roberts?

A No.

Q Okay.  What was your opinion of Tony?

MR. EDWARDS:  Form.

THE WITNESS:  An idiot.  That's all I really

remember.

BY MS. MENNINGER: 

Q Did you believe him to be using drugs?

A Yes.

Q Do you know what kind?

A Whatever he could get.

Q When Ms. Roberts started hanging out with Tony

again, did you then believe her to be using drugs?

A Yes.

MR. EDWARDS:   Form.

BY MS. MENNINGER:  

Q What caused you to have that belief?

A Actions.

MR. EDWARDS:   Same objection.

BY MS. MENNINGER:  

Q What kinds of actions?

A I don't remember.  All I remember is that's what
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A Sorry.

Q You're still under oath, do you remember?

A Yes.

Q Okay.  So you were referring a little bit to the

time that Ms. Roberts worked for Jeff?

A Yes.

Q You knew him as Jeff or Jeffrey?

A I remember Jeff.  It could have been Jeffrey.

Q Okay.  Tell me what you recall about Ms. Roberts

going to work for Jeff.

A I don't remember much of it, really.  All I

remember is that she went to work for him.  I know they

went to some island.  I know they traveled around.  And he

had a house in Palm Beach I think it was.

Q Did she tell you what she was doing for Jeff?

A At the beginning, it was massage.  That's what I

was told.

Q By her?

A Yes.

Q Okay.  Did she seem excited about that job?

A Yes.

Q Was she getting paid more money?

A Yes.

Q Do you know how much?

A No.  A lot more.
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Q So she hadn't come to you before that and said,

"Hey, I'm having to do something other than massages"?

A I don't remember.

Q She may have; she may not have?

A Yeah.  I don't remember.

Q Well, why would you be fighting about it at the

end?

A Well, that's because she was messing with Tony,

the idiot.

Q So the fight --

A I mean, that's what he -- the fight's what

brought everything out.

Q Okay.  So she was messing with Tony, the idiot,

and you guys got in a fight about her messing with Tony?

A I think that's what it originally it was.

Because she was supposed to come home, and I think she

went over there instead.  That's when I found out --

that's when I found out about that, with the idiot.  Then,

I believe the other stuff came to light.  I don't really

remember.

Q As you sit here, you think that's when you were

finding out about all of this at the same time?

A I believe so, but I don't really remember.

Q Do you know where Tony lived?

A Somewhere around there, where our other
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Q You had trouble figuring out what was the truth?

A Yeah.  But I know for sure she was with the

idiot, so that's the main reason.

Q Well, you saw her with him, right?

A Well, I found out that she was in town, but not

here, and that's when I found out.

Q Okay.  Not at home -- not at your home?

A Yeah.

Q When you believed yourself to be engaged?

A Yes.

Q Okay.  She was not truthful with you about her

whereabouts?

MR. EDWARDS:   Object to the form.

THE WITNESS:  Yes.

BY MS. MENNINGER: 

Q And you confirmed that in some fashion?

A Yes.

Q When another problem arose at the apartment, the

police were called, correct?

MR. EDWARDS:  Form.

THE WITNESS:  Other than that?

BY MS. MENNINGER: 

Q With Mr. Perkins?

A I don't -- all I remember is that one time.

Q I just did a really bad question, so let me try
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about being forced to do things --

A No.  She might have told me some stuff, but

what, I don't remember really.  Who knows if it was the

truth at the time anyway.

Q And you weren't doing drugs at that time?

A I wouldn't say no.  I know at the end, I was

smoking a lot.  And I might have been doing some other

stuff.  I'm not sure.

Q Okay.  Regardless, you would not have been

comfortable believing your fiancé was having sex with

other people?

A No.

Q Did she, Ms. Roberts ever tell you that she was

posing naked for photographs?

A No.

Q Would you have been okay with her posing naked

for photographs?

A No.

Q Did Ms. Roberts ever mention Ghislaine Maxwell,

my client?

A If she did, I don't remember the name.  Like I

said, I only remember Jeff.  That name is all I really

remember.

Q Because you don't remember Ms. Maxwell's name, I

assume you don't remember Ms. Roberts telling you that
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                  C E R T I F I C A T E 

STATE OF FLORIDA 

COUNTY OF MARION 

          I, Karla Layfield, RMR, Stenographic Court           

Reporter, do hereby certify that I was authorized to and 

did stenographically report the foregoing deposition of               

James Michael Austrich; that said witness was duly sworn 

to testify truthfully; and that the foregoing pages, 

numbered 1 through 145, inclusive, constitute a true and 

correct record of the testimony given by said witness to 

the best of my ability.   

          I FURTHER CERTIFY that I am not a relative or       

employee or attorney or counsel of any of the parties 

hereto,  nor a relative or employee of such attorney or 

counsel, nor am I financially interested in the action.   

          WITNESS MY HAND this ___ day of June, 2016, at   

Ocala, Marion County, Florida. 

 

                    ______________________________                          
                    Karla Layfield, RMR 
                    Stenographic Court Reporter   
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CERTIFICATE OF OATH 

STATE OF FLORIDA 

COUNTY OF MARION 
 
          I, the undersigned authority, certify that James 

Michael Austrich personally appeared before me and was 

duly sworn on the 23rd day of June, 2016. 

          WITNESS MY HAND AND OFFICIAL SEAL this _____ day 

of June, 2016. 

 
 
 
                         _______________________________ 
                         Karla Layfield, RMR 
                         Notary Public 
                         State of Florida at Large 
                         My Commission No. FF942806 
                         My Commission Expires 12/10/2019 

 

____Personally Known 
____Professionally Known 
 X  Produced Identification of FDL 
                               Exp. 07/9/80 
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VIRGINIA GIUFFRE 5/3/2016 1

           IN THE UNITED STATES DISTRICT COURT

              SOUTHERN DISTRICT OF NEW YORK

  Civil Action No. 15-cv-07433-RWS
  __________________________________________________

  CONFIDENTIAL VIDEOTAPED DEPOSITION OF
  VIRGINIA GIUFFRE                     May 3, 2016
  __________________________________________________

  VIRGINIA L. GIUFFRE,

  Plaintiff,

  v.

  GHISLAINE MAXWELL,

  Defendant.
  __________________________________________________

  APPEARANCES:

      FAMER, JAFFE, WEISSING, EDWARDS, FISTOS &
      LEHRMAN, P.L.
          By Brad Edwards, Esq.
             425 N. Andrews Avenue
             Suite 2
             Fort Lauderdale, FL 33301
             Phone: 954.524.2820
             brad@pathtojustice.com
             Appearing on behalf of the
             Plaintiff

      BOIES, SCHILLER & FLEXNER LLP
          By Sigrid S. McCawley, Esq. (For Portion)
             401 East Las Olas Boulevard
             Suite 1200
             Fort Lauderdale, FL 33301-2211
             Phone: 954.356.0011
             smccawley@bsfllp.com
             Appearing on behalf of the
             Plaintiff
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  2          HADDON, MORGAN AND FORMAN, P.C.
             By Laura A. Menninger, Esq.

  3                 Jeffrey S. Pagliuca, Esq.
                150 East 10th Avenue

  4                 Denver, CO 80203
                Phone: 303.831.7364

  5                 lmenninger@hmflaw.com
                jpagliuca@hmflaw.com

  6                 Appearing on behalf of the
                Defendant
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  1                 Pursuant to Notice and the Federal Rules

  2      of Civil Procedure, the VIDEOTAPED DEPOSITION OF

  3      VIRGINIA GIUFFRE, called by Defendant, was taken on

  4      Tuesday, May 3, 2016, commencing at 9:00 a.m., at 150

  5      East 10th Avenue, Denver, Colorado, before Kelly A.

  6      Mackereth, Certified Shorthand Reporter, Registered

  7      Professional Reporter, Certified Realtime Reporter

  8      and Notary Public within Colorado.

  9

                         * * * * * * *
 10                            I N D E X

 11

     EXAMINATION                                  PAGE
 12

      MS. MENNINGER                                  8
 13

 14      PRODUCTION REQUEST(S):

 15       (None.)

 16

 17

 18

 19

 20

 21

 22

 23

 24

 25

Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page129 of 648



Agren Blando Court Reporting & Video, Inc.

VIRGINIA GIUFFRE 5/3/2016 4

  1                        INDEX OF EXHIBITS

  2

                                                 INITIAL
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  5                   Trial re Jane Doe No. 102 v.
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 13       Exhibit 5   Declaration of Virginia Giuffre   33
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                  Dershowitz
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      Exhibit 6   FBI documentation, date of entry  36
 16                   7/5/13

 17       Exhibit 7   Document titled Telecon,          39
                  Participants Jack Scarola, Brad

 18                   Edwards, Virginia Roberts. Re
                  Edwards adv. Epstein, 4/7/11,

 19                   (23 pages of transcription)
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                  By Virginia Roberts

 21
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  3

      Exhibit 21  Compilation of e-mails between   284
  4                   Sharon Churcher and Virginia

                  Giuffre
  5

      Exhibit 22  Compilation of e-mails among     287
  6                   Sharon Churcher, Michael Thomas,

                  Virginia Giuffre and others
  7

      Exhibit 23  Compilation of May 2011 e-mails  288
  8                   among Sharon Churcher, Virginia

                  Giuffre, Paulo Silva and others
  9

      Exhibit 24  Compilation of June 2011 e-mails 289
 10                   between Virginia Giuffre and

                  Sharon Churcher
 11

      Exhibit 26  PR Hub Statement on Behalf of    300
 12                   Ghislaine Maxwell article
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                  To Whom It May Concern
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  1      January 19th, 2015?

  2           A     At the very top of the page it says

  3      January 21st, 2015.

  4           Q     The date it was filed.  Is there a date

  5      just above the signature block?

  6           A     Oh, yes, sorry.  Yes, there is.

  7           Q     And what date -- what date was that?

  8           A     The 19th day of January, 2015.

  9           Q     Okay.  And this document is something that

 10      you believe contains the truth, correct?

 11           A     To the best of my knowledge at the time,

 12      yes.

 13           Q     All right.  Did something change between

 14      the time then and today that makes you believe that

 15      it's not all accurate?

 16           A     Well, as you can see, in line 4 on page 1,

 17      I wasn't aware of my dates.  I was just doing the

 18      best to guesstimate when I actually met them.

 19                 Since then I've been able to find out that

 20      through my Mar-a-Lago records that it was actually

 21      the summer of 2000, not the summer of 1999.

 22           Q     Oh, I'm sorry.  Are you back on page 1?

 23           A     On the first page.

 24           Q     Okay.

 25           A     Yes.
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  1           Q     And you're talking about line 4?

  2           A     Line 4.

  3           Q     Paragraph 4 or line 4?

  4           A     Oh, sorry.  Number 4, the paragraph

  5      number 4.

  6           Q     Okay.  And what part of paragraph 4 do you

  7      now believe to be untrue?

  8           A     In approximately --

  9                 MR. EDWARDS:  Object to the form.

 10                 You can answer.

 11           A     In approximately 1999 when I was 15 years

 12      old I met Ghislaine Maxwell.

 13           Q     (BY MS. MENNINGER)  Okay.

 14           A     I now know that it was 2000, that I was 16

 15      years old when I met Ghislaine Maxwell.

 16           Q     So when you signed this document under

 17      penalty of perjury stating that it was true, you no

 18      longer believe that to be true, correct?

 19           A     It was an honest mistake.  We had no idea

 20      how to pinpoint without any kind of records or dates

 21      or anything like that.  I was just going back

 22      chronologically through time.  And that's the best

 23      time that I thought it was.  And now I know the

 24      facts, so it's good to know.

 25           Q     So you now believe that a document you
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  1      filed under oath is no longer true, correct?

  2                 MR. EDWARDS:  Object to the form.

  3           A     I wouldn't say that it wasn't true.  I was

  4      just unaware of the times and the dates.

  5           Q     (BY MS. MENNINGER)  Again, is there more

  6      than one truth, Ms. Roberts?

  7           A     No, there's no more than one truth.

  8           Q     All right.  So a document in which you

  9      swore that you were 15 years old when you met

 10      Ms. Ghislaine Maxwell is an untrue statement,

 11      correct?

 12                 MR. EDWARDS:  Object to the form.

 13           A     It's not that it's an untrue statement.

 14      It was a mistake.  So it wasn't intentionally trying

 15      to say something that wasn't true.  It was to my best

 16      knowledge that I thought it was 1999.  And when I got

 17      my records from Mar-a-Lago I was able to find out

 18      that it was 2000.  And this was entered before I

 19      found out the actual dates that I did work at

 20      Mar-a-Lago.

 21           Q     (BY MS. MENNINGER)  Okay.  So a document

 22      that you filed under oath --

 23           A     Um-hum.

 24           Q     -- is now, you believe to be untrue,

 25      correct?
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  1                 MR. EDWARDS:  Objection.  Asked and

  2      answered.

  3           Q     (BY MS. MENNINGER)  You may answer.

  4                 MR. EDWARDS:  Answer again.

  5           A     Again, I wouldn't say it's untrue.  Untrue

  6      would mean that I would have lied.  And I didn't lie.

  7      This was my best knowledge at the time.  And I did my

  8      very best to try to pinpoint time periods going back

  9      such a long time ago.

 10                 It wasn't until I found the facts that I

 11      worked at Mar-a-Lago in 2000 that I was able to

 12      figure that out.

 13           Q     (BY MS. MENNINGER)  And approximately when

 14      did you learn those facts about the dates you worked

 15      at Mar-a-Lago?

 16           A     I would say it was mid-2015.

 17           Q     Mid-2015 is the first time you became

 18      aware of the dates --

 19           A     I don't know the exact --

 20           Q     If you could just let me finish.

 21           A     I'm sorry.

 22           Q     That's all right.  Approximately mid-2015

 23      when you learned the true dates that you had worked

 24      at Mar-a-Lago?

 25           A     That's correct.  Sorry.
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  1      a lot of the circumstances that I had been subjected

  2      to, I decided I wanted to get my GED.

  3           Q     Okay.  So you were going to an actual

  4      school to get your GED, that's what you're saying?

  5           A     Yes.

  6           Q     And that school, whatever it was, where

  7      you were getting your GED was not Palm Beach High

  8      School, right?

  9           A     No.

 10           Q     And it -- whatever the school was where

 11      you were getting your GED took a summer break?

 12           A     I believe so, yes.

 13           Q     And that was in 2000?

 14           A     Now that we know the right dates, yes.

 15           Q     And that's when your dad helped you get a

 16      quote-unquote summer job?

 17           A     Yes.

 18           Q     All right.  And that summer job was

 19      Mar-a-Lago?

 20           A     Yes.

 21           Q     Okay.  Now tell me how you sort of came

 22      into Mar-a-Lago for the first time?  He asked you to

 23      come?  They called you?  What happened?

 24           A     My dad was very liked there.  So I think

 25      he talked to the people who were in HR.  And then
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  1      mic higher up on your jacket, please?

  2                 THE DEPONENT:  Sure.

  3                 THE VIDEOGRAPHER:  Thank you.

  4                 THE DEPONENT:  Tell me if that's okay.

  5      Better?

  6           A     Okay.  Page 40?

  7           Q     (BY MS. MENNINGER)  Right.  Do you see the

  8      first full paragraph on that page?

  9           A     I do.

 10           Q     The first line begins:  I spent my sweet

 11      16th birthday on his island in the Caribbean next to

 12      Little (sic) St. James Isle.  He liked to call it

 13      Little St. Jeff's.  His ego was enormous as his

 14      appetite for fornicating.

 15                 Do you see that sentence?

 16           A     I do.

 17           Q     That is not true, correct?  You were not

 18      spending your sweet 16th birthday on Little St. James

 19      Isle, correct?

 20           A     Based on my knowledge at the time that I

 21      wrote this manuscript, I thought I did spend my 16th

 22      birthday there.  And so I put it down in there as

 23      that.  Now I know that it wasn't my 16th birthday.

 24           Q     Or your sweet 16th birthday?

 25           A     Well, we --
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  1                 MR. EDWARDS:  Object to the form.

  2      Harassing.

  3           Q     (BY MS. MENNINGER)  Was it your sweet 16th

  4      birthday?

  5           A     Is it not custom to call your 16th

  6      birthday sweet?  Have you never heard that saying

  7      before?

  8           Q     Was it your sweet 16th birthday,

  9      Ms. Giuffre?

 10           A     As we --

 11                 MR. EDWARDS:  She's answered the question.

 12      It's been asked and answered.

 13                 MS. MENNINGER:  She asked me a question,

 14      actually.  You're not testifying here.

 15           Q     (BY MS. MENNINGER)  Was it your sweet 16th

 16      birthday?

 17           A     As I thought, in the manuscript when I

 18      wrote it, I thought it was my sweet 16th birthday.

 19           Q     Okay.  Now that you know it wasn't, where

 20      did you spend your sweet 16th birthday?

 21           A     Well, I don't know.

 22           Q     Well, just give us your best guess.

 23                 MR. EDWARDS:  Objection.  And she's not

 24      going to guess today.  She's going to tell you the

 25      answers as she remembers them.
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  1           A     Again, I don't know.

  2           Q     Do you recall any present you actually got

  3      on your sweet 16th birthday?

  4           A     No, I don't.  I don't know where I spent

  5      it, who I spent it with or what I got.  I'm sorry.

  6           Q     How long did you work at Mar-a-Lago?

  7           A     Best of my recollection, it was a summer

  8      job.  I believe I started in June.  And I think I

  9      only worked there approximately two weeks, two, three

 10      weeks.

 11           Q     How many hours a week did you work?

 12           A     I want to say it was a -- I want to say

 13      it's a full-time job.

 14           Q     Do you recall it being a full-time job?

 15           A     It was a summer job, but just thinking

 16      back, my dad used to bring me in and bring me home.

 17      So he worked full time, all day.  So -- and I didn't

 18      lounge around Mar-a-Lago so, yes, I think it would

 19      have been a full-time job.

 20           Q     And how much did you make per hour?

 21           A     Approximately, I think I remember making

 22      $9 an hour.

 23           Q     The bracelet and earrings you got for your

 24      birthday, some birthday, on Little -- or where was

 25      that birthday party, at Little St. James?
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  1           Q     Which brother?

  2           A     Sky.

  3           Q     What about your other brother?

  4           A     I think he had moved out by then.

  5           Q     What forms of communication did you have?

  6      Just a home phone number, or what?

  7           A     Yeah, there was a home phone.

  8           Q     When do you recall ever getting a cell

  9      phone?

 10           A     The first cell phone I ever got was the

 11      one that Ghislaine gave to me.

 12           Q     So you never had -- your parents, did they

 13      have ones when you were working at Mar-a-Lago?

 14           A     No, my dad used to -- like, we had phones

 15      in the spa and maintenance area and so on, so forth.

 16      And you could, so to speak, page people from around

 17      the courts.

 18           Q     Okay.  So tell me what you recall of the

 19      first conversation that you had with Ghislaine

 20      Maxwell.

 21           A     I'm sitting there reading my book about

 22      massage therapy, as I'm working in the spa.  And I'm

 23      getting my GE -- well, I was in the process of

 24      getting my GED before I went to my summer job.  I

 25      decided that I would like to become a massage
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  1           A     Yes.

  2           Q     Who else was at home when you got home?

  3           A     My mom, my dad and my brother.

  4           Q     Which brother?

  5           A     Sky.

  6           Q     And anyone else who was there at the time?

  7           A     I believe Michael might have been living

  8      with me at that time.  So he might have been there.

  9           Q     Do you recall if he was there when you got

 10      home?

 11           A     I don't really remember.  I remember what

 12      I did when I got home, that I basically made a

 13      beeline for the bathroom.

 14           Q     Let me ask you a question.  Michael was

 15      living with you at that home, at your parents' home

 16      at the time, is your best recollection today; is that

 17      right?

 18           A     That's my best recollection, yes.

 19           Q     When you say living with you, were you

 20      guys staying in the same room?

 21           A     Yes.

 22           Q     Were you engaged at that time to him?

 23           A     That was a really weird relationship.  He

 24      was a friend who looked after me, and he did propose

 25      to me and I did say yes.  But my heart was never in
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  1      it.

  2                 He was somebody that helped me off the

  3      streets so I felt compelled to say yes to him.

  4           Q     Okay.  So when he proposed to you and you

  5      said yes, did that take place before you started

  6      working at Mar-a-Lago or after you started working at

  7      Mar-a-Lago?

  8           A     Before.

  9           Q     And so if he were living with your parents

 10      at that time, you were living in the same room; is

 11      that correct?

 12           A     I believe so.

 13           Q     And your parents understood him to be your

 14      fiance?

 15           A     I don't think they agreed with it, but I

 16      think they understood it as that.  I mean --

 17           Q     I mean, you communicated to them that he

 18      had proposed and you had accepted?

 19           A     Yeah, in not such a pretty way.  I mean,

 20      they obviously weren't very happy about it.  And it

 21      wasn't my true intentions to ever marry him.

 22           Q     Okay.

 23           A     But I did it to make him feel okay.  I

 24      didn't want to be mean.

 25           Q     What did your mom say about your
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  1      know where it was when she said to go do this.

  2           Q     (BY MS. MENNINGER)  Okay.  Where were you

  3      sent to have sex with the owner of a large hotel

  4      chain by Ghislaine Maxwell?

  5                 MR. EDWARDS:  Object to the form.

  6           A     I believe that was one time in France.

  7           Q     (BY MS. MENNINGER)  Which time in France?

  8           A     I believe it was around the same time that

  9      Naomi Campbell had a birthday party.

 10           Q     Where did you have sex with the owner of a

 11      large hotel chain in France around the time of Naomi

 12      Campbell's birthday party?

 13           A     In his own cabana townhouse thing.  It was

 14      part of a hotel, but I wouldn't call it a hotel.

 15                 Jeffrey was staying there.  Ghislaine was

 16      staying there.  Emmy was staying there.  I was

 17      staying there.  This other guy was staying there.  I

 18      don't know his name.

 19                 I was instructed by Ghislaine to go and

 20      give him an erotic massage.

 21           Q     She used the words erotic massage?

 22           A     No, that's my word.  The word massage is

 23      what they would use.  That's their code word.

 24           Q     Was she in the room when you gave this

 25      erotic massage to the owner of a large hotel chain?
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  1           A     No, she was not in the room.  She was in

  2      another cabana.

  3           Q     And other than telling you to go give the

  4      owner of this large hotel chain a massage, do you

  5      remember any other words she used to you to direct

  6      you in what you should do?

  7           A     Not at the time, no.

  8           Q     Where did -- where were you and where was

  9      Ms. Maxwell when she directed you to go have sex with

 10      Marvin Minsky?

 11                 MR. EDWARDS:  Object to the form.

 12           A     I don't know.

 13           Q     (BY MS. MENNINGER)  Where did you go to

 14      have sex with Marvin Minsky?

 15           A     I believe it was the U.S. Virgin Islands,

 16      Jeff's -- sorry, Jeffrey Epstein's island in the U.S.

 17      Virgin Islands.

 18           Q     And when was that?

 19           A     I don't know.

 20           Q     Do you have any time of year?

 21           A     No.

 22           Q     Do you know how old you were?

 23           A     No.

 24           Q     Other than Glenn Dubin, Stephen Kaufmann,

 25      Prince Andrew, Jean Luc Brunel, Bill Richardson,
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  1      another prince, the large hotel chain owner and

  2      Marvin Minsky, is there anyone else that Ghislaine

  3      Maxwell directed you to go have sex with?

  4           A     I am definitely sure there is.  But can I

  5      remember everybody's name?  No.

  6           Q     Okay.  Can you remember anything else

  7      about them?

  8           A     Look, I've given you what I know right

  9      now.  I'm sorry.  This is very hard for me and very

 10      frustrating to have to go over this.  I don't -- I

 11      don't recall all of the people.  There was a large

 12      amount of people that I was sent to.

 13           Q     Do you have any notes of all these people

 14      that you were sent to?

 15           A     No, I don't.

 16           Q     Where are your notes?

 17           A     I burned them.

 18           Q     When did you burn them?

 19           A     In a bonfire when I lived at Titusville

 20      because I was sick of going through this shit.

 21           Q     Did you have lawyers who were representing

 22      you at the time you built a bonfire and burned these

 23      notes?

 24           A     I've been represented for a long time, but

 25      it was not under the instruction of my lawyers to do
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  1      this.  My husband and I were pretty spiritual people

  2      and we believed that these memories were worth

  3      burning.

  4           Q     So you burned notes of the men with whom

  5      you had sex while you were represented by counsel in

  6      litigation, correct?

  7                 MR. EDWARDS:  Object to the form.

  8           A     This wasn't anything that was a public

  9      document.  This was my own private journal, and I

 10      didn't want it anymore.  So we burned it.

 11           Q     (BY MS. MENNINGER)  When did you write

 12      that journal?

 13           A     Just over time.  I started writing it

 14      probably in, I don't know, I can't speculate, 2012,

 15      2011.

 16           Q     So you did not write this journal at the

 17      time it happened?

 18           A     No.

 19           Q     You started writing this journal

 20      approximately a decade after you claim you finished

 21      being sexually trafficked, correct?

 22           A     Yes.

 23           Q     And you started writing a journal after

 24      you had a lawyer, correct?

 25           A     Correct.
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  1           Q     Including Mr. Edwards, who is sitting

  2      right here, correct?

  3           A     Correct.

  4           Q     What did that journal look like?

  5           A     It was green.

  6           Q     And what else?

  7           A     It was just a spiral notebook.

  8           Q     Okay.  And what did you put into that

  9      green spiral notebook?

 10           A     Bad memories.  Things that I've gone

 11      through, lots of things, you know.  I can't tell you.

 12      There was a lot of pages.  It was over 300 pages in

 13      that book.

 14           Q     Did you ever show that book to your

 15      lawyers?

 16           A     No.

 17           Q     Did you show that book to anyone?

 18           A     My husband.

 19           Q     Did you show it to anyone else besides

 20      your husband?

 21           A     No.

 22           Q     Did you tear out pages and give them to

 23      Sharon Churcher?

 24           A     No, I wrote -- those pages that you're

 25      talking about, I wrote for her specifically.  She
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  1      wanted to know about the Prince Andrew incident.

  2           Q     So that's a different piece of paper?

  3           A     Yeah, that's just random paper.

  4           Q     So you had a green spiral notebook that

  5      you began sometime in 2011 or 2012 in which you wrote

  6      down your recollections about what had happened to

  7      you, and you burned that in a bonfire in 2013.

  8                 Did I get that right?

  9           A     You got that right.

 10           Q     And do you have no other names of people

 11      to whom you claim Ghislaine Maxwell directed you to

 12      have sex, correct?

 13           A     At this time, no.

 14           Q     Is there any document that would refresh

 15      your recollection that you could look at?

 16           A     If you have a document you'd like to show

 17      me, I would be glad to look at it and tell you the

 18      names I recognize off of that.

 19           Q     I'm just asking you if there's a document

 20      you know of that has this list of names in it?

 21           A     Not in front of me, no.

 22           Q     Where is the original of the photograph

 23      that has been widely circulated in the press of you

 24      with Prince Andrew?

 25           A     I probably still have it.  It's not in my
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  1      other terms of his probationary period?

  2           A     No.  He went to everything that he was

  3      supposed to go to.

  4           Q     Has he paid his fines?

  5           A     Yes, as far as I know.

  6           Q     Describe for me the contract that you had

  7      with the Mail On Sunday?

  8           A     Could you be a little bit more specific?

  9      Like --

 10           Q     Have you had more than one contract with

 11      the Mail On Sunday?

 12           A     Well, there was one contract for the

 13      picture.  And that was to pay me 140,000 for the

 14      picture.  And then two stories were printed after

 15      that for the amount of 10,000 each.

 16           Q     Is that the only money that you received

 17      from the Mail On Sunday?

 18           A     Correct.

 19           Q     Did you receive any money for syndication

 20      of the photograph?

 21           A     Isn't that what the 140 was for?

 22           Q     I'm asking you.

 23           A     Well, I don't really know what syndication

 24      means.

 25           Q     Did you have a written contract with the
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  1      Mail on Sunday?

  2           A     Yes.

  3           Q     Where is that contract right now?

  4           A     I don't know.  I've moved that many times.

  5      I -- I lose paperwork wherever I go.

  6           Q     Is it possible it's in the boxes in

  7      Sydney?

  8           A     I don't think I kept it, to be honest.

  9           Q     Did you ever refer back to it after you

 10      signed it?

 11           A     I know I kept it for a short while, but I

 12      mean, like I said, I've moved countries twice in the

 13      last two years and three different houses.  So the

 14      paper trail is lost.  I don't know where it would be.

 15           Q     Did you receive it via e-mail?

 16           A     No.  I received it -- Sharon Churcher

 17      handed it to me by paper.

 18           Q     And you signed it?

 19           A     I signed it.

 20           Q     And then did you make a copy of it?

 21           A     No.

 22           Q     You never had a copy of it?

 23           A     Well, I had my own copy.  I'm sure she has

 24      hers.

 25           Q     Do you recall there being a period of
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  6     425 North Andrews Avenue
    Ft. Lauderdale, Florida  33301

  7     954-524-2820
    Brad@pathtojustice.com

  8

  9

 10     ON BEHALF OF THE DEFENDANT:

 11     LAURA A. MENNINGER, Esquire
    Haddon, Morgan and Foreman, P.C.

 12     150 East 10th Avenue
    Denver, Colorado  80203

 13     303-831-7364
    Lmenninger@hmflaw.com; Nsimmons@hmflaw.com

 14

 15
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                        Virginia Giuffre, Plaintiff

 17
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  1                              INDEX

  2

  3      ----------------------------------------------------

  4     VOLUME 1 (pages 1 - 157)

  5     TONY FIGUEROA
          Direct Examination by Ms. Menninger          5

  6
    OATH OF REPORTER                                 156

  7
    CERTIFICATE OF REPORTER                          157

  8
     ---------------------------------------------------

  9
    VOLUME 2 (Pages 158 - 258)

 10
    TONY FIGUEROA

 11           Cross-Examination by Mr. Edwards           162
          Redirect Examination by Ms. Menninger      218

 12           Recross-Examination by Mr. Edwards         243
          Further Direct Examination by              253

 13     Ms. Menninger

 14     OATH OF REPORTER                                 257

 15     CERTIFICATE OF REPORTER                          258

 16      ---------------------------------------------------

 17
                             - - -

 18

 19

 20                         STIPULATION

 21           It is hereby stipulated and agreed by and

 22     between counsel present at this deposition and by

 23     the deponent that the witness review of this

 24     deposition would be waived.

 25
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  1      BY MS. MENNINGER:

  2           Q    And where did you go after Royal Palm

  3      Beach?

  4           A    I believe it was South Area.  I'm pretty

  5      sure it was South Area.

  6           Q    Did you go to another school after that?

  7           A    Yeah.  I went to Gold Coast after that.

  8           Q    Is that also in Royal Palm Beach?

  9           A    No.  That's -- South Area was in Lake

 10      Worth.  Gold Coast is in West Palm.  They were both

 11      alternative schools.

 12           Q    Did you ever go to a Survivors Charter

 13      School?

 14           A    Yes.  I went there, too.

 15           Q    When did you go there?

 16           A    I'm not exactly sure of the date.  But it

 17      was somewhere after either -- I'm pretty sure it

 18      was -- maybe -- I can't remember if it was Gold

 19      Coast first or Survivor.  But one of the -- I'm

 20      trying to remember.  I honestly don't remember which

 21      one came first.

 22           Q    That's all right.

 23                Can you describe for me Survivors Charter

 24      School?  What is it like, or was it like?

 25           A    I mean, like I said, it was an alternative
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  1      school.  It was just pretty much a bunch of bad

  2      kids, you know, who have gotten kicked out.  And it

  3      was pretty much like a last chance kind of school,

  4      you know what I mean?

  5           Q    Does it look like a school?

  6           A    Kind of.  I mean, it had, like, a

  7      cafeteria, and then it had a whole bunch of, like,

  8      portables and stuff around there.  And it was

  9      under -- it was, like, right near the Lake Worth.  I

 10      remember there was, like, a bridge that went over

 11      the interstate right by it.  But, I mean, it was

 12      just a little, you know, little crappy school.

 13           Q    Was it during the day or at night?

 14           A    It was during the day.

 15           Q    So regular school hours?

 16           A    Yeah.  Well, it was actually a little bit

 17      shorter hours.  I can't remember exactly.  But I

 18      know it was not like the full days.  Because, I

 19      mean, at the alternative schools, it's obviously not

 20      up to regular high school standards.  I mean, they

 21      just do pretty much stuff to get people to get out

 22      of school, you know, so...

 23           Q    Get the credits that you need?

 24           A    Yeah.  So that way they can finish high

 25      school and not drop out and whatnot, so...
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  1           Q    You actually go there in the morning,

  2      though, and take classes?

  3           A    Yeah.

  4           Q    And get checked in at attendance?

  5           A    Yeah.

  6           Q    And then you may leave a little earlier

  7      than a regular school day?

  8           A    Uh-huh (affirmative).

  9           Q    All right.  It's not a online program?

 10           A    No, it was not online.

 11           Q    When you were at Survivors Charter School,

 12      did you ever see Ms. Roberts there?

 13           A    Was it Survivors?  I don't remember if it

 14      was Survivors.  Or was it -- because I'm pretty sure

 15      we were both -- was it -- I know we both went to one

 16      of the schools.  I'm pretty sure it was Survivors,

 17      maybe.

 18           Q    Did you see her there?

 19           A    Now, when we went to the school, like, we

 20      were together afterwards.  But I don't remember

 21      exactly which one it was.  I know it was one of

 22      those alternative schools that we went to, though.

 23           Q    Okay.  Did you -- was Wellington an

 24      alternative school?

 25           A    No.  Wellington is a -- is a real high
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  1      school, like a regular high school.

  2           Q    Do you know if Wellington has an adult

  3      program?

  4           A    They might.  I mean, I really don't know.

  5      I'm not sure.

  6           Q    Did you ever take night classes there?

  7           A    No.

  8           Q    So you believe when you reunited with

  9      Ms. Roberts in or around 2001, she had also gone to

 10      one of those alternative schools?

 11           A    When I reunited with her, no.  We ended

 12      up, like, trying to go finish school.

 13           Q    Tell me about that.

 14           A    I mean, we just ended up going to one of

 15      those alternative schools and didn't even finish

 16      that.

 17           Q    So you two had both left school, but went

 18      back together --

 19           A    Yeah.

 20           Q    -- to one of the alternative schools?

 21           A    Yeah.

 22           Q    And that may have been Survivors Charter

 23      School?

 24           A    Yeah.  I'm pretty sure it probably was.

 25      I'm pretty sure.
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  1           Q    You both wanted to get your GEDs?

  2           A    Yeah.

  3           Q    Get better jobs?

  4           A    Uh-huh (affirmative).

  5           Q    Things like -- that was the plan?

  6           A    Yeah.

  7           Q    But it did not work out?

  8           A    Yeah.

  9           Q    Do you know how long the two of you went

 10      to Survivors Charter School?

 11           A    I honestly don't remember.

 12           Q    Okay.  You do have a recollection of going

 13      with her, though?

 14           A    Yeah.

 15           Q    Seeing her there?

 16           A    Uh-huh (affirmative).

 17           Q    I'm trying to get a little bit of a time

 18      frame on the time that you reunited with

 19      Ms. Roberts.  I know you said you lived -- you

 20      remember being in an apartment with her in September

 21      of 2000 -- 9/11/2001; right?

 22           A    Yeah.

 23           Q    Do you think you had been together with

 24      her for a while at that point?

 25           A    It was probably, I'd say, like a month or
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  1      so.  Like, I'm pretty sure.  Because it was not too

  2      long after I had moved in, so...

  3           Q    And just to be clear, she already lived in

  4      the apartment?

  5           A    Yeah.  She lived in the apartment with her

  6      ex-boyfriend Michael and JJ.  And I think there was

  7      somebody else.  I don't remember who, though.

  8           Q    All right.  That's where she was living

  9      when you reunited with her?

 10           A    Yeah.

 11           Q    And then you moved in?

 12           A    Yeah.

 13           Q    Did the other people move out?

 14           A    Yeah.  I kicked them out.

 15           Q    How long did you live there with

 16      Ms. Roberts?

 17           A    I think it was just till, like, the end of

 18      the lease, so it was probably maybe, like, five or

 19      six months.  I'm pretty sure.  I don't know.  I'm

 20      not exactly [sic] on the whole time frame.

 21           Q    That's okay.  I understand it was a while

 22      ago.

 23           A    Yeah.

 24           Q    Where did you two move from there?

 25           A    I believe we either -- we went to her --
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  1      it was either her family's house or mine.  It was

  2      either one of the two.  And then we ended up getting

  3      another -- we were renting a house out in

  4      Loxahatchee also, eventually.  But we also stayed in

  5      a little trailer behind her parents' house.

  6           Q    When did your relationship with

  7      Ms. Roberts end the second time?

  8           A    When she went to Thailand and --

  9      (Brief interruption.)

 10           A    -- never heard from her again.

 11                THE COURT REPORTER:  I'm sorry.  Can you

 12           re-answer?

 13           A    Yeah.  When Jeffry sent her to Thailand.

 14      And then I never heard from her again until

 15      freaking, like, two days ago.

 16      BY MS. MENNINGER:

 17           Q    You heard from her two days ago?

 18           A    Yeah.  She had called me to apologize

 19      about, obviously, everything about me getting

 20      dragged into this mess.  And we talked just pretty

 21      much about, you know, the way shit ended, and pretty

 22      much tried just -- her apologizing mainly about

 23      dragging me all into this and having to make me

 24      get -- you know, knowing how I have my family and

 25      stuff now.  And that was pretty much it, so...
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  1           Q    Another instant connection.

  2           A    Uh-huh (affirmative).

  3           Q    From the time Ms. Roberts left to go to

  4      Thailand until today, have you seen her?

  5           A    Nope.

  6                And to be honest, it still does not even

  7      feel real that she's sitting right there across from

  8      me.

  9           Q    Well, you offered to get in touch with her

 10      a couple of times?

 11           A    I know.  But, like I said, it's just -- it

 12      still does not seem like this is actually happening.

 13      Like, she's -- I don't know.  It's like talking to a

 14      ghost or seeing one.

 15           Q    Does she look different now?

 16           A    Yeah.

 17           Q    How?

 18           A    Just more mature, more older.

 19           Q    When you were with Ms. Roberts the first

 20      time in '98 --

 21           A    Uh-huh (affirmative).

 22           Q    -- you believe that relationship lasted

 23      just a couple of weeks?

 24           A    Yeah.  I'm not exactly sure, but it was

 25      pretty brief.
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  1           A    I believe so, yes.

  2           Q    What did she tell you about that?

  3           A    I -- I think that maybe he -- I mean, I

  4      don't know exactly.  I don't really remember.  I

  5      remember hearing about him, but I don't remember

  6      what she said about him.

  7           Q    Did Ms. Roberts ever tell you that she had

  8      met Al Gore?

  9           A    Not that I'm aware of.

 10           Q    Did Ms. Roberts ever tell you that she had

 11      met a foreign president?

 12           A    I'm not sure; I'm not sure.

 13           Q    Did Ms. Roberts ever tell you she had met

 14      a prime minister?

 15           A    I don't know.

 16           Q    Did Ms. Roberts ever tell she had met a

 17      senator?

 18           A    Not that I'm aware of.  I mean, she's told

 19      me that she met a bunch of people before.  And after

 20      it started becoming, like, an almost everyday thing

 21      about -- just hearing about famous people with

 22      Jeffrey and stuff like that, it's, like, I kind of

 23      didn't, like, tone it out, but I just -- it became

 24      normal, so I just stopped, like, listening to all

 25      the details, because I was not going to meet these
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  1      people, you know what I mean?  It's just, like, all

  2      right.

  3           Q    Was she excited that she was meeting

  4      famous people?

  5           A    Yeah.

  6           Q    Was that a job perk?

  7           A    Obviously.

  8           Q    She talked about it a lot?

  9           A    Yeah.

 10           Q    To the point where you were drowning it

 11      out?

 12           A    Well, that's what I'm saying.  It was not

 13      like I was drowning it out.  It's just I knew that

 14      she was with Jeffrey, and he was, obviously,

 15      well-connected with everybody.  So it was not like,

 16      you know, a special occasion, per se.  You know, it

 17      was, but it's not like it was -- it was not very not

 18      rare so...

 19           Q    Did she show you any photographs of

 20      herself with famous people?

 21           A    No.

 22           Q    Did you see a photograph of her with

 23      Prince Andrew --

 24           A    Yes.

 25           Q    -- in her possession?
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  1      BY MS. MENNINGER:

  2           Q    Mr. Figueroa, you mentioned that you and

  3      Ms. Roberts attempted to go to back to school while

  4      you were together --

  5           A    Yes.

  6           Q    -- to get your GED?

  7           A    Yeah.  Yes.

  8           Q    And you believe that you went to the

  9      Survivors Charter School?

 10           A    Yes.

 11                MS. MENNINGER:  Okay.  I'm going to mark

 12           Defendant's Exhibit 6.

 13                (Defendant's Exhibit 6 was marked for

 14           identification.)

 15      BY MS. MENNINGER:

 16           Q    This is a school record for Ms. Roberts

 17      that lists the names of various schools.  And --

 18           A    So it was Survivors, obviously.  That's

 19      the only one on that list that isn't -- or that's

 20      there that's on mine, as well.

 21           Q    Okay.

 22           A    Other than the other ones, but...

 23           Q    All right.  So you recognize Survivors

 24      Charter School on Ms. Roberts' school records?

 25           A    Yeah.  That's what I'm saying.  Since that
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  1      is the one on here, that's -- that's completely

  2      clear.  I could not remember if it was that one or

  3      Gold Coast.

  4           Q    Okay.  There is an entry date for

  5      Ms. Roberts at Survivors Charter School of

  6      10/12/2001, and a withdrawal on 3/7 of '02.  Do you

  7      see that?

  8           A    I mean, it's this; right?  I mean, that's

  9      the top.

 10           Q    The entry date of 10/12/01, withdrawal

 11      3/7/02 at Survivors?

 12           A    Okay.  I did not know what those

 13      numbers -- I did not realize that that was a date.

 14           Q    I understand.  And I know you did not make

 15      this record.

 16                So I'm just wanting to know if that's

 17      consistent with your recollection, that you guys

 18      went to school in the fall of 2001 until the --

 19           A    Yeah, that sounds about right.

 20           Q    -- March of 2002.  It sounds right?

 21           A    Yeah.

 22           Q    And you both went to school together?

 23           A    Uh-huh (affirmative).

 24           Q    In the mornings?

 25           A    Yeah.
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  1           Q    And got out of school at some earlier time

  2      than a regular school day?

  3           A    Yeah.

  4           Q    Do you recall Ms. Roberts going to Royal

  5      Palm Beach High?  Again, this is in the 2001 time

  6      frame.

  7           A    I -- I don't recall.  I really don't.

  8           Q    Do you recall her, during the time you

  9      were with her, taking any night classes at

 10      Wellington High School?

 11           A    I don't recall.

 12           Q    Is it possible?

 13           A    It's a possibility.

 14                MR. EDWARDS:  Object to the form.

 15      BY MS. MENNINGER:

 16           Q    Do you know whether Wellington has a night

 17      school program?

 18           A    Like I said before, I don't know.  They

 19      could.

 20           Q    You went there in ninth grade?

 21           A    Yeah.  It was during the day, though.  I

 22      have no clue about night school.

 23           Q    Got it.

 24                But you do have a memory about Survivors

 25      Charter School?
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  1                     CERTIFICATE OF REPORTER

  2
  STATE OF FLORIDA    )

  3                       )
  COUNTY OF VOLUSIA   )

  4

  5

  6

  7           I, Leanne W. Fitzgerald, Court Reporter, do
     hereby certify that I was authorized to and did

  8      stenographically report the deposition of TONY
     FIGUEROA; and that the foregoing transcript is a

  9      true record of my stenographic notes.

 10           I further certify that I am not a relative,
     employee, attorney, or counsel of any of the

 11      parties, nor am I a relative or employee of any of
     the parties' attorneys or counsel connected with the

 12      action, nor am I financially interested in the
     action.

 13
          Dated this 5th day of July, 2016.

 14
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                       __________________________________
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                       Florida Professional Reporter
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          IN THE UNITED STATES DISTRICT COURT

              SOUTHERN DISTRICT OF NEW YORK

  Civil Action No. 15-cv-07433-RWS
  __________________________________________________

  CONFIDENTIAL VIDEO DEPOSITION OF
  VIRGINIA GIUFFRE, VOLUME II
                                   November 14, 2016
  __________________________________________________

  VIRGINIA L. GIUFFRE,

  Plaintiff,

  v.

  GHISLAINE MAXWELL,

  Defendant.
  __________________________________________________

  APPEARANCES:

       BOIES, SCHILLER & FLEXNER LLP
            By Sigrid S. McCawley, Esq.
            401 East Las Olas Boulevard
            Suite 1200
            Fort Lauderdale, FL 33301
            Phone: 954.356.0011
            smccawley@bsfllp.com
            Appearing on behalf of the Plaintiff

Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page184 of 648



�������	
����
����������������������������

�����������	

�����
	���������������� ���

  1     APPEARANCES:  (Continued)

  2         HADDON, MORGAN AND FORMAN, P.C.
            By Laura Menninger, Esq.

  3                Jeffrey S. Pagliuca, Esq.
               150 East 10th Avenue

  4                Denver, CO 80203
               Phone: 303.831.7364

  5                lmenninger@hmflaw.com
               jpagliuca@hmflaw.com

  6                Appearing on behalf of the
               Defendant

  7
    Also Present:

  8                Ann Lundberg, Paralegal
               Maryvonne Tompkins, Videographer
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  1                Pursuant to Notice and the Federal Rules

  2     of Civil Procedure, the continued video

  3     deposition of VIRGINIA GIUFFRE, called by Defendant,

  4     was taken on Monday, November 14, 2016, commencing at

  5     8:04 a.m., at 150 East 10th Avenue, Denver, Colorado,

  6     before Pamela J. Hansen, Registered Professional

  7     Reporter, Certified Realtime Reporter and Notary

  8     Public within Colorado.

  9
                        * * * * * * *

 10                           I N D E X

 11       VIDEO DEPOSITION OF VIRGINIA GIUFFRE, VOLUME II

 12       EXAMINATION                                  PAGE

 13          By Ms. Menninger                           354
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  1                 INDEX OF EXHIBITS (continued)

  2
                                                INITIAL

  3     DESCRIPTION                                 REFERENCE

  4     Exhibit 1   Settlement Agreement and General      355
                Release

  5
    Exhibit 2   List of names                         370

  6
    Exhibit 3   Photocopy of photograph               408

  7
    Exhibit 4   Photocopy of photograph, with         411

  8                 attachments

  9     Exhibit 5   Photocopy of photograph, with         417
                attachments

 10
    Exhibit 6   Photocopy of photograph, with         423

 11                 attachments

 12     Exhibit 7   Statements                            437

 13     Exhibit 8   History of education, with            462
                attachment

 14
    Exhibit 9   Application for Employment,           474

 15                 with attachment

 16     Exhibit 10  The Great Outdoors Community          481
                Services Association, Inc.

 17                 Termination Form, with
                attachments

 18
    Exhibit 11  7/6/2016 letter to Schultz            484

 19                 from Hayek, with attachments

 20     Exhibit 12  Patient Registration                  490
                Information, with attachments

 21
    Exhibit 13  CVS Prescription Records              502

 22                 document, 7/29/2016, with
                attachment

 23
    Exhibit 14  Affidavit of Custodian of             507

 24                 Records, Walgreen Company,
                with attachments

 25
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  1                                                 INITIAL
    DESCRIPTION                                 REFERENCE

  2
    Exhibit 15  Patient Health Summary, Clifton       512

  3                 Beach Medical & Surgical,
                printed on 6/28/2016

  4
    Exhibit 16  Portions of deposition transcript     533

  5                 of Virginia Giuffre taken
                May 3, 2016

  6
    Exhibit 17  Amendment/Errata Sheet signed         540

  7                 May 31, 2016 by Virginia Giuffre

  8     Exhibit 18  Ad for Mar-a-Lago Club                548

  9     Exhibit 19  The Mar-a-Lago Club, L.C.             549
                Employment Policies, October 28,

 10                 1995

 11     Exhibit 20  Page from the Mar-a-Lago Club         550
                Employment Policies, Revised

 12                 10/2001
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  1          A     Yes.

  2          Q     And you believe the Neiman Marcus was

  3     located in which city?

  4          A     Well, it's around Fort Lauderdale.  I

  5     can't tell you exactly.  Fort Lauderdale is so big,

  6     like Broward County?  Is that the word for it?

  7          Q     And what did you do at Neiman Marcus?

  8          A     I worked in the changing rooms.

  9          Q     And what did you do in the changing room?

 10          A     I think I just like -- if I remember

 11     right, I just put clothes away that people left in

 12     there.  Probably went out to get sizes, different

 13     sizes for women who wanted different sizes of the

 14     same product.

 15          Q     And where did you work after Neiman

 16     Marcus?

 17          A     Taco Bell.

 18          Q     Did you work at Southeast Employee

 19     Management Company?

 20          A     I don't recognize that.  I don't know if

 21     that's a payroll company or what it is.  I don't know

 22     what Southeast -- what is it called?

 23          Q     Southeast Employee Management Company.

 24          A     No, I don't remember that.

 25          Q     Did you ever work as a temp?

Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page189 of 648



�������	
����
����������������������������

�����������	

�����
	���������������� ���

  1          A     Not that I remember.

  2          Q     Going to different offices and filling in?

  3          A     No.

  4          Q     Did you work for Oasis Outsourcing?

  5          A     I don't -- I don't know if that's a

  6     payroll company or if that's an actual place, but

  7     that doesn't ring a bell.

  8          Q     Did you -- do you know how much you got

  9     paid when you were working at places like Oasis

 10     Outsourcing?

 11          A     Well, considering I don't know if I worked

 12     at Oasis Outsourcing, I wouldn't even know how much I

 13     got paid.

 14          Q     Did you review your Social Security

 15     records?

 16          A     Yes.

 17          Q     You saw Oasis Outsourcing listed there?

 18          A     Right, but like I said, it doesn't even

 19     ding a bell at all.

 20          Q     Do you know how much money they said you

 21     made from them?

 22                MS. MCCAWLEY:  Objection.  If you want to

 23     show her the documents, she can see what amount is

 24     listed and answer your questions, but if you're not

 25     going to show her the document, that's the best she
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  1     don't know where I was living.

  2          Q     Okay.  Did you indicate whether you had

  3     gone to school?

  4          A     Yes, I did.

  5          Q     What did you indicate?

  6          A     I indicated that I attended Survivors

  7     Charter School for four years and had a high school

  8     diploma.

  9          Q     And you graduated?

 10          A     Well, I didn't.  I just wanted to get a

 11     job, and I wanted it to look good, so I fluffed it

 12     up.

 13          Q     So you wrote that down in your handwriting

 14     on this application, correct?

 15          A     I did.

 16          Q     And it was not true, correct?

 17          A     Again, I'm not proud of it.  I just didn't

 18     have any other way of getting a job and I just

 19     thought if I put that down there, I might be

 20     considered.

 21          Q     You indicated when you were younger you

 22     volunteered for six years at a riding clinic.  What's

 23     the name of the riding clinic?

 24          A     Vince Ramos.  And I'm not too sure if it

 25     was six years, but I started off there quite young,
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  1     a former employer is the Indigo Bar and Grill,

  2     correct?

  3          A     Yes.

  4          Q     Is that true?

  5          A     No, it was not.

  6          Q     On the page before that, it indicates you

  7     went to Royal Palm Beach High School.  Is that in

  8     your handwriting?

  9          A     Yes, it is.

 10          Q     And it says you went for four years and

 11     you graduated?

 12          A     Yes.

 13          Q     In your handwriting?

 14          A     Yes.

 15          Q     Is that true?

 16          A     No.

 17          Q     This was an application you filled out in

 18     January of 2014, correct?

 19          A     Correct.

 20          Q     The page before that is your -- portion of

 21     your resume I think we have previously discussed, but

 22     just confirming, you did send that resume to this job

 23     application, correct?

 24          A     I did.

 25          Q     And you indicated you had worked at
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  1     STATE OF COLORADO)

  2                      )   ss.  REPORTER'S CERTIFICATE

  3     COUNTY OF DENVER )

  4               I, Pamela J. Hansen, do hereby certify that

  5     I am a Registered Professional Reporter and Notary

  6     Public within the State of Colorado; that previous to

  7     the commencement of the examination, the deponent was

  8     duly sworn to testify to the truth.

  9               I further certify that this deposition was

 10     taken in shorthand by me at the time and place herein

 11     set forth, that it was thereafter reduced to

 12     typewritten form, and that the foregoing constitutes

 13     a true and correct transcript.

 14               I further certify that I am not related to,

 15     employed by, nor of counsel for any of the parties or

 16     attorneys herein, nor otherwise interested in the

 17     result of the within action.

 18               In witness whereof, I have affixed my

 19     signature this 23rd day of November, 2016.

 20               My commission expires September 3, 2018.

 21

 22                     _______________________________
                    Pamela J. Hansen, CRR, RPR, RMR

 23                     216 - 16th Street, Suite 600
                    Denver, Colorado  80202

 24

 25
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Abbott Philip Box #1
Acevedo Michael Box #4
Adams Zane Box #3
Adams Cynthia Box #1
Adams Patrick Box #1
Addison Andrea Box #4
Adelfio Peter Box #4
Adler Jessica Box #1
Aldahondo Francisco Box #6
Alexis Genicia Box #3
Allen Suzanne Box #1
Almeida Tiberio Box #4
Almgren Shane Box #3
Alves Victor Box #4
Anaya Orlando Box #4
Anderson Sandra Box #6
Andres-Felix Francisco Box #4
Annunziata Susan Box #3
Anton Frank Box #1
Aquino Jorge Box #4
Argueta Irma Box #3
Armstrong April Box #4
Ash Carol Box #6
Ashenbrenner William Box #3
Auguste Firenze Box #6
Bacon John Box #4
Bader Susan Box #1
Bader Erwin Box #1
Baghouli Adel Box #6
Bahena Lucio Box #6
Baker Teresa Box #3
Balkunas Vicki Box #6
Banks Michael Box #4
Baranek Katherine Box #3
Baron Todd Box #6
Barr James Box #4
Barr Gail Box #1
Barrett Loraine Box #3
Barrill London Box #3
Beam Stephen Box #6
Beaudoin Louis Box #1
Beckett Sam Box #3
Benarroch Alice Box #1
Bend John Box #1
Benitez Sixta Box #3
Bennett Thomas Box #3
Benney Tabitha Box #3
Benoit Mark Box #1
Bernal Ana Box #6
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Bernhardt Gretchen Box #1
Berube Michael Box #4
Beswick Allan Box #6
Beverly Tim Box #4
Bezwiechin Cham Box #3
Blake Howard Box #3
Bloch Michael Box #3
Blyth Alison Box #6
Bobrowski Michele Box #3
Bocksch Kristy Box #4
Boehm Erica Box #3
Boettcher Joe Box #6
Bogert Debra Box #3
Boisvert Cory Box #1
Bonilla Jose Box #4
Bork Allen Box #4
Borrego Sandra Box #4
Borrell Salvator Box #1
Borrelli Lisa Box #6
Boudreau Matthew Box #4
Boukhalfa Said Box #6
Bouschet Courtney Box #4
Brass Baysson Box #1
Brassler Chris Box #1
Brendel Kendra Box #6
Brennan Mary Box #1
Briante Gerard Box #1
Bridger Jody Box #3
Briggs Jacqueline Box #1
Brown Eleanor Box #6
Brown William Box #6
Brummel Denis Box #3
Bryan Amy Box #1
Bryant William Box #4
Buckingham Annette Box #1
Buckley Cynthia Box #4
Budziak Diane Box #1
Burdett Jill Box #6
Burgess Lawrence Box #3
Burgon Helya Box #6
Burke Maureen Box #4
Burke Christopher Box #4
Burlew Gary Box #1
Burton Myles Box #3
Butler Michael Box #4
Calder Malgorzata Box #3
Caldwell Karen Box #1
Camacho Darren Box #4
Camilleri Mark Box #4
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Campbell Benjamin Box #3
Candella Charles Box #4
Cantrell Dantelle Box #4
Capozzi Christina Box #4
Carlisle Kevin Box #1
Carr Janet Box #3
Carroll VALerie Box #4
Carvalho Deo Box #3
Casher Jeremy Box #1
Castano Ku Box #4
Castillo Sandra Box #6
Castro Juan Box #4
Catranbone Angela Box #1
Cavinee Krystal Box #4
Celestin Jean Box #3
Chambers Craig Box #1
Chapuis Rene Box #1
Charles Fresnel Box #6
Charles Sylfida Box #6
Chillingsworth Vanette Box #6
Chioffe James Box #1
Christie Michael Box #4
Ciaffone Cora Box #6
Ciccia John Box #3
Clark Kimberly Box #1
Cleveland Trisha Box #6
Cloninger Tana Box #3
Coffman Connie Box #4
Cohen Julius Box #6
Cole Joanne Box #1
Collins Yvette Box #1
Collins Barbara Box #1
Conroy James Box #4
Cordero Vera Box #1
Cordero Vero Box #1
Cortes Roberto Box #3
Corti Debra Box #3
Coutts Rachael Box #1
Cox Emory Box #1
Cronin Sonia Box #6
Cross Deborah Box #6
Crostic Barbara Box #4
Crowley Tricia Box #6
Cruz Lonjino Box #6
Cruz Israel Box #6
Crystle Joshua Box #4
Cuervo Anamaria Box #4
Cummings Meghan Box #6
Curran Maureen Box #1
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Czerniak Anthony Box #4
Daley Chad Box #6
Damiano Anthony Box #4
Davis Jeremy Box #4
Davis Eric Box #1
Deak Stephen Box #6
Dean Laurie Box #6
Deleon Elais Box #4
Delia Frank Box #4
Dellay Scott Box #1
DeLorenzo Mark Box #6
DeNarvaez Claudia Box #3
DePaula Danielle Box #4
DeRiso Gina Box #1
DeSernia Sulamita Box #3
Devine Keith Box #1
DeVito Dawn Box #1
DiBenedetto Melissa Box #3
Dickens George Box #6
Dieu Donne Jean Charles Box #4
Dimitrova Violeta Box #3
Dodge Virginia Box #1
Dombayci Yimaz Box #6
Domnick Mark Box #1
Donnelly Jennie Box #3
Dorsa Antonio Box #1
Drake Charlie Box #6
Drogowski David Box #6
Dubois Lydia Box #4
Dubois Crystal Box #6
Dumstra Adam Box #6
Eaton Adam Box #4
Edge Jerod Box #4
Edwards Don Box #4
Egger Paul Box #6
Elkhoury Toni Box #6
Ellingworth David Box #6
Ellis Christine Box #1
Elwell Douglas Box #1
Enger Mark Box #3
English Mistie Box #3
Espinoza Francisca Box #4
Espinoza Henner Box #3
Espinoza Carlos Box #6
Estime Karl Box #1
Ettehad Shahla Box #4
Faaland Roy Box #1
Faba Juan Box #1
Fagen Lanell Box #1
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Faraci Franklin Box #1
Fasel Jeremy Box #4
Faulk Joel Box #1
Feal Jose Box #4
Feick Gretchen Box #4
Fein Lawrence Box #1
Fernandez Jose Box #6
Ferree Tonya Box #3
Fesser Michael Box #1
Fidanovic Novak Box #6
Figueroa Irina Box #3
Filippone Vittorio Box #4
Finch Michael Box #1
Finckenor George Box #4
Fink Roger Box #4
Fiorentino Maria Box #4
Firat Turabi Box #1
Fischbach Nora Box #3
Fischer Rosemary Box #4
Fiumara Michele Box #3
Flores Pedro Box #3
Folmer Ronald Box #1
Foss John Box #1
Fox Lisa Box #6
Francoeur Mary Lou Box #6
Fratus Donna Box #3
Frelich Jason Box #6
Frey Kenneth Box #4
Friday Jennifer Box #6
Frith Cynthia Box #1
Fritz John Box #1
Frost Mark Box #1
Gacon Allan Box #1
Galla Galla Box #1
Galloway Kurt Box #6
Galloza Sergio Box #3
Garcia Souad Box #6
Garcia-Douglas Marcia Box #6
Garrido Dante Box #4
Gedeum Rosalie Box #3
Gell William Box #3
Gervais Marie Box #6
Getgood Russell Box #1
Gibeault Larry Box #1
Gillie Barbara Box #1
Gividen Nathan Box #1
Glass Kevin Box #1
Goicochea Darcy Box #6
Goldrich Amanda Box #3
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Golemis Sam Box #3
Gomaa Ashraff Box #6
Gonzales Augustine Box #4
Gonzales Dora Box #4
Gonzalez Raul Box #3
Gonzalez David Box #1
Gonzalez Elsa Box #1
Gonzalez Alex Box #6
Goodman William Box #4
Goupy Bernad Box #6
Gowdy Charles Box #1
Granjales Myriam Box #6
Grant Everton Box #4
Grasso William Box #3
Graves Erika Box #4
Green Michelle Box #1
Greene James Box #1
Greenwood Elizabeth Box #1
Gregson Scott Box #3
Grieve Daniel Box #3
Griffin Mark Box #1
Griffin Michael Box #1
Griffiths Sandra Box #1
Griggs Dora Box #3
Grosso Peter Box #1
Guerin Jean Box #1
Gutierez Mauricio Box #1
Gutierez Porfidio Box #1
Gutierrez Antonio Box #3
Guyierrez Warren Box #6
Hader Karen Box #3
Hagen Kyla Box #1
Haggar Karen Box #3
Hamby Michael Box #1
Harris Dan Box #6
Hartsough Cheryl Box #1
Hatch Wendy Box #1
Hatfield Michael Box #1
Havican Robert Box #6
Heanssler Pete Box #3
Hefel Eric Box #6
Hemings Romy Box #6
Hennessee Jason Box #3
Hernandez Gladys Box #3
Hernandez Alexander Box #3
Hernandez Luis Box #3
Herrara Julio Box #4
Herth Francesca Box #3
Higgins Jennifer Box #4
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Higgs Kathleen Box #1
Hill Donna Box #4
Hill Samuel Box #1
Hinkin Cynthia Box #3
Ho Stella Box #1
Hochong Anthony Box #6
Hodes Robin Box #4
Holcomb Mary Box #3
Holryid Mary Box #1
Homenuik Wilfred Box #6
Hong David Box #6
Hopkins Victoria Box #6
Horsky George Box #3
Hossain Mohammed Box #1
Hoyle Patricia Box #4
Huber Frank Box #4
Huguet Roberto Box #3
Hulsey Thomas Box #4
Hutchins Marguerite Box #4
Hyde Rose Box #6
Hylton Longsworth Box #6
Ibrahim Ashraf Box #4
Infante Carlos Box #4
Insani Mark Box #3
Ioli Gina Box #4
Irvine Marche Box #3
Jacob Maureen Box #1
Jacobs Rick Box #1
Jacques Dudley Box #1
Jacques Nixon Box #6
Jaferali Errol Box #4
James Buddy Box #6
Jankowski Keith Box #1
Jaramillo Olmes Box #1
Jean Jacques Box #6
Jenkins Todd Box #4
Jesperson Henrik Box #3
Johnansen Elise Box #6
Johnson Eric Box #4
Johnson Josh Box #4
Johnson Chad Box #1
Johnson Debbie Box #1
Johnson Laura Box #1
Johnson Jade Box #1
Johnson Walter Box #1
Johnson Cathiejo Box #6
Jones Steve Box #4
Jones Regina Box #3
Joseph Elisca Box #6
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Juan Miguel Tomas Box #4
Juan Angelina Box #6
Kaiser Stephen Box #4
Kalson Vince Box #1
Kapreilian Peter Box #4
Karius Michael Box #4
Kaufman Robert Box #1
Keady Mike Box #1
Keiser Lisa Box #4
Keller Mikchael Box #4
Kelley Nancy Box #1
Kelly Lois Box #4
Kelly John Box #1
Kennedy Sean Box #3
Kenney Marlou Box #3
Kenny Brian Box #4
Kent Scott Box #4
Kincl Joseph Box #4
King Helen Box #4
King Jeffrey Box #3
King Michael Box #6
Kirby Brian Box #1
Kleinfeld Robert Box #1
Kline Eileen Box #6
Kole Karen Box #4
Kowalski Susan Box #1
Kresic Blago Box #1
Krogman Terry Box #1
Krpina-Zito Marija Box #4
Kruppenbacher Michael Box #6
Kuiper Gary Box #3
Kuntz Carlson Box #4
LaCerte Troy Box #1
Laidlaw Kenneth Box #3
Laine Brent Box #6
Laing Melissa Box #6
Lang Eric Box #4
Langford Chad Box #6
Langweiler Albert Box #1
Lanunziata Stacia Box #6
Laskaris Alexandra Box #1
Laufenberg Lynette Box #1
Lawlor Thomas Box #3
Lefrancois Aaron Box #3
Leite Paulo Box #1
Leitzell jTara Box #4
Leone Nick Box #1
Leonova Victoria Box #6
LeRoux Marthinus Box #6
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Lester Carolina Box #6
Lewis Corey Box #1
Leyden Gene Box #6
Liberte Monney Box #3
Lightbourne Andrianne Box #1
Lisec Lisa Box #1
Locke Michelle Box #3
Logalbo Franklin Box #6
Lopez Claudio Box #4
Lopez Julian Box #3
Lopez Marvin Box #3
Lopez Mario Box #6
Lopez Roger Box #6
Love Rena Box #3
Lowe Karl Box #3
Lugo Christianne Box #3
Lusse Robert Box #1
Luxton Stephanie Box #4
Lyle Mary Jane Box #6
Lynam Robert Box #6
Lynch Cheri Box #3
MacDonnell Thomas Box #7
Machado Carlos Box #4
Magerus Georges Box #4
Malay Maya Box #3
Maldonado Juvencio Box #1
Maldonaldo James Box #7
Mann Andrew Box #3
Mannion Deidre Box #4
Marcenaro Eduardo Box #1
Marchman Henry Box #4
Marino Mindy Box #1
Marrone Kimberly Box #3
Marshall John Box #7
Martinez Steve Box #1
Martinez Zach Box #7
Martinez Hector Box #7
Massias Caroline Box #4
Mateo Alfredo Lucas Box #1
Maurice Marie Box #3
Max Susan Box #1
Maxwell Terence Box #7
McAlees Brook Box #4
McBrayer Cassandra Box #1
McCabe Kevin Box #3
McCambridge Angela Box #1
McCann Kevin Box #3
McCarthy Shannon Box #3
McConnell James Box #4
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McCormick Jennifer Box #7
McDaniel Elizabeth Box #4
McDonald Amanda Box #3
McDonald Deborah Box #1
McFarland Robert Box #4
McGreevy Barbara Box #1
McKee Wende Box #4
McKeen Nohora Box #3
McKim Mark Box #1
McLean Stephen Box #4
McMahon Leo Box #7
McMiled Patricia Box #3
McNaughton Sean Box #7
McNicholas Marie Box #3
Mead Paul Box #7
Meade Raymond Box #1
Mena Arturo Box #1
Merchant Kenneth Box #4
Merriman Rita Box #7
Mesa Uenoi Box #3
Messemer Brian Box #4
Metayer Edenes Box #4
Metayer Marie Box #1
Michaels Jesse Box #7
Michel Bernadette Box #7
Miller Eric Box #3
Miller Lisa Box #3
Miller Ronald Box #7
Milosevic Sas Box #1
Miranda Cari Box #7
Mitchell Edward Box #4
Mohamed Waleid Box #4
Monaco Lettia Box #1
Monia Gregory Box #1
Monson Jill Box #7
Montano Helmuth Box #4
Montano Henry Box #4
Montecinos James Box #4
Moore Joel Box #2
Moran Tom Box #7
Moree Darlene Box #4
Moreno Aura Box #3
Morgan Todd Box #2
Morgan Jennifer Box #7
Morris Katherine Box #3
Morris Rebecca Box #7
Mosher Neil Box #2
Moss William Coury Box #4
Mullen Sony Box #7
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Mullen Cheryl Box #7
Munford Cheryl Box #7
Munoz Mariadelrocio Box #4
Musallet Hassan Box #2
Musso Diane Box #7
Myers Louisa Box #3
Myers Linda Box #7
Nagy Matthew Box #4
Nagy Viktoria Box #7
Nakoneczny Dawn Box #4
Narleski Linda Box #2
Nasie Waleed Box #7
Natal Luis Box #3
Neira Fernando Box #3
Nelsen Holly Box #2
Nelson Lisa Box #3
Nemets Tammie Box #3
Nieporte Joseph Box #4
Noe Thomas Box #7
Noel Marie Box #7
Nolan Susan Box #2
Northern Brad Box #7
Noufal Michel Box #2
O'Boyle Thomas Box #7
Oconnor Kevin Box #2
Oesterling Emily Box #7
Oldfield Janice Box #2
Oliver Meike Box #4
O'Neill Kathryn Box #2
O'Neill William Box #2
O'Neill Joseph Box #7
Orozco Clemente Box #3
Pagen Mitchel Box #2
Pagliaro Peter Box #4
Palomba Amanda Box #2
Parker Sandra Box #3
Parker Everett Box #2
Parkinson Nicole Box #4
Pavelka Nathan Box #2
Pavonni Michelle Box #2
Pedro David Box #4
Peison Brenda Box #7
Pelaez Juan Box #2
Penate Alexander Box #4
Perez Marlow Box #4
Perkins Tian Box #4
Perrey Arielle Box #2
Pesasico Crispin Box #4
Petery Pamela Box #7
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Petrillo Camille Box #3
Pharr Stephanie Box #4
Philips Ralph Box #3
Pickens Robert Box #2
Pientka John Box #2
Pierre-Noel Yvonne Box #4
Pinder Patricia Box #7
Pine Jon Box #3
Pino Alex Box #7
Pinto Julie Box #2
Piques Christian Box #7
Pisani Craig Box #2
Pisani Nicholas Box #2
Pitot Patrick Box #3
Pittinger Mark Box #4
Pitts Jeremiah Box #2
Plaine Victoria Box #3
Ponder Janet Box #3
Poston Roberta Box #4
Powell Nicole Box #3
Powell Kelley Box #7
Presto Nicholas Box #4
Price Robin Box #2
Prouty Joy Box #2
Prucien Mona Box #3
Quigley Christy Box #7
Quirao Maria Box #4
Rafrano Dawn Box #2
Ragland Leslie Box #2
Ramirez Roxana Box #2
Ramos Milka Box #3
Raphael-Dallas Jamie Box #3
Reardon Lisa Box #2
Reasinger Amy Box #2
Redmond Suzanne Box #2
Reed Diana Box #4
Reich Gwendalyn Box #2
Reil Richard Box #2
Reis Brian Box #7
Reis Charles Box #7
Reiser Scott Box #7
Rene Josette Box #4
Rene Jean Box #7
Rene Lamercie Box #7
Rennie Kerry Box #2
Reyes Randolfo Box #4
Reynolds Janice Box #7
Ribeiro Gregg Box #3
Richardson Brian Box #7
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Rinker Ross Box #7
Rivera Pablo Box #3
Rivera Eduardo Box #2
Rivero Alicia Box #7
Robbins Jody Box #4
Roberts Virginia Box #4
Roberts Walter Box #4
Roberts Diane Box #3
Robsham Lydie Box #7
Rodriguez Francisco Box #4
Rodriguez Abel Box #3
Rodriguez Kenia Box #3
Rodriguez Aristalia Box #2
Rogers Howard Box #2
Romeus Melege Box #2
Rony Jean Box #2
Roqueta Maria Box #2
Rose Cheryl Box #2
Rosenberg Bradley Box #2
Rosier Sandra Box #2
Rotchford Bernadette Box #4
Rubio Pascual Box #2
Rueda Maria Box #4
Ruiz Juan Box #2
Russeau Heidi Box #4
Russell Kathryn Box #4
Russotto Vincent Box #7
Ryan Megan Box #2
Ryan Michael Box #7
Saint Gerard Manes Box #7
Saint Surin Jacquest Box #2
Salloum Adib Box #2
Salman David Box #2
Salvador Marian Box #2
Sanford Kevin Box #5
Santos Elimos Box #2
Sasaki Shoko Box #7
Saunders Sarah Box #2
Savage Angelia Box #5
Savoie Terry Box #2
Scanlan Peter Box #5
Schlechter Melissa Box #5
Schmantowsky Craig Box #2
Schoonover Richard Box #2
Schroeder Glenn Box #5
Schumacher Patricia Box #2
Schwab Emily Box #2
Scotland Jaycen Box #7
Scott Cecelia Box #2
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Seebauer Gina Box #7
Seesholtz Joseph Box #2
Sellas William Box #2
Serpico Joseph Box #2
Sevilla Carlos Box #5
Shaw Tammy Box #7
Shelhamer Sage Box #7
Shepherd Michael Box #7
Shields Catherine Box #2
Shumate Regis Box #5
Shumpis David Box #7
Similien Raymond Box #2
Simms Amanda Box #7
Simpson Robert Box #7
Sineni Sandra Box #2
Singerline Thomas Box #2
Skinner Troy Box #2
Sluzenski Jonathan Box #7
Smith Jeremiah Box #5
Smith Ivan Box #5
Smith Meadow Box #2
Smith Debbie Box #2
Smith Elizabeth Box #2
Smith Fred Box #2
Snyder Lisa Box #7
Soler Luis Box #2
Soliman Alex Box #2
Sosa Anian Box #7
Southall Ginger Box #2
Souza Robert Box #2
Spencer Sxott Box #2
Sprague Steven Box #2
Springer Timothy Box #2
Stanfield Todd Box #5
Staniszewski Casey Box #7
Stankunas Jolanta Box #7
Stanley Lisa Box #2
Sta-Rosa Jaime Lindo Box #2
Steinberg Kathleen Box #2
Steinhaus Cynthia Box #2
Steliga Stephanie Box #5
Stenger Stuart Box #2
Stephans Dorian Box #2
Stewart Selvin Box #2
Strohminger Matthew Box #2
Stuart Susan Box #2
Stuhr Kenneth Box #2
Sturtevant Charles Box #5
Sucur Nicholas Box #7

Page 14 of 17

MAR-A-LAGO 0174

Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page216 of 648



TERMINATIONS

LAST NAME FIRST NAME
Sullivan Judith Box #2
Sumpter Drew Box #2
Swan Pyson Box #5
Sweeney Bridget Box #5
Swiderski Richard Box #2
Swiderski Mark Box #2
Sylne Romel Box #2
Tan Priscilia Box #2
Tarantino Vincenzo Box #2
Tatum Christopher Box #7
Taylor Kevin Box #5
Tempfli Glenn Box #2
Thelemaque {ierre Box #5
Thibeault William Box #7
Thiel Kurt Box #2
Thiel Ryan Box #2
Thomas Edward Box #2
Thompson Derek Box #2
Thompson Christine Box #2
Tomer Mary Box #2
Tonge Al Box #5
Torres Frank Box #5
Torres Iris Box #7
Toussant Elby Box #7
Trevino Danielle Box #2
Tsitsirides Alex Box #5
Tucker Marie Box #7
Uljic Gjon Box #2
Umpierre Frances Box #7
Valdez Bridges Box #2
Valdez Julie Box #2
Valenti Paul Box #2
Vandersloot Mildred Box #5
VanVliet Jane Box #2

Page 15 of 17

MAR-A-LAGO 0175

Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page217 of 648



TERMINATIONS

LAST NAME FIRST NAME
Vasquez Sosmar Box #5
Vasquez Christian Box #2
Vaughn Matthew Box #2
Velasquez Rodollfo Box #2
Vidalis Chantal Box #2
Voluck Justin Box #2
Vyskrebentsev Aleksey Box #5
Wahl Steven Box #5
Walker Sylvia Box #7
Walkowiak Toni Box #7
Wallace Philip Box #2
Ward Terry Box #5
Webb Jacob Box #7
Weber Ronald Box #2
Weidner James Box #7
Weisman Brian Box #2
Wentworth Gayle Box #2
Weslowski Elaine Box #2
White Scott Box #5
Whitley Deborah Box #7
Whitney Moriah Box #7
Whittle Tamara Box #2
Wilburn Jennifer Box #2
Williams Arhon Box #2
Williams Gretchen Box #2
Williams Jacqueline Box #2
Williams Ellen Box #7
Williams Kristin Box #7
Willoughby William Box #2
Willson Howard Box #5
Willson Joseph Box #2
Woolf Elena Box #2
Wynn Beverly Box #2
Yancey Kathryn Box #2
Yancey Scott Box #7
Yeskey Dean Martin Box #5
Young Todd Box #2
Zervoulis Matthew Box #2
Zivkovic Milo Box #2
Zorn Christopher Box #7
Zwick Danielle Box #2

Box #1 1998 terms
Box #2 1998 & 1999 terms
Box #3 1999 terms
Box #4 2000 terms
Box #5 2000 terms
Box #6 2001 terms
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TERMINATIONS

LAST NAME FIRST NAME
Box #7 2001 terms 
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Owen & Associates Court Reporters
P.O. Box 157, Ocala, Florida

352.624.2258 * owenassocs@aol.com

UNITED STATES DISTRICT COURT 
for the 

Southern District of New York 

 
Civil Action No. 15-cv-07433-RWS 

   
VIRGINIA GIUFFRE,  
 
       Plaintiff, 
 
vs. 
 
GHISLAINE MAXWELL, 
 
       Defendant. 
----------------------------------------------------- 
 
     VIDEO-DEPOSITION   Sky Roberts 
     OF: 
 
     TAKEN BY:          Defendant 
 
     REPORTED BY:       Karla Layfield, RMR 
                        Stenographic Court Reporter 
                        Notary Public 
                        State of Florida at Large 
 
     DATE AND TIME:     May 20, 2016; 8:33 a.m.  
 
     PLACE:             Millhorn Law Firm  
                        11294 North US Highway 301  
                        Oxford, Florida 
 
     APPEARANCES:       Laura A. Menninger, Esquire 
                        HADDON, MORGAN & FOREMAN, PC 
                        150 East 10th Avenue 
                        Denver, Colorado  80203                       
                        Attorney for Defendant                        
 
                        Brad Edwards, Esquire                         
                        Farmer, Jaffe, Weissing, Edwards,   
                        FISTOS & LEHRMAN, PL 
                        425 Andrews Avenue, Suite 2 
                        Fort Lauderdale, Florida  33301 
                        Attorney for Plaintiff 
                         
 
     ALSO PRESENT:      Kenneth Sarcony, Videographer  
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Q Do you remember there being a job posting that

you felt like was appropriate for Virginia or did you just

go out and talk to the woman who ran the spa area on your

own?

A I just talked to Angela.

Q Okay.  Do you recall whether this was intended

to be a full-time job?

A I don't remember if it was full time or just

summer jobs or, you know, during season.  It was probably

for a season because Mar-a-Lago is seasonal.  

I mean, I was there year round but a lot of

people are seasonal, you know, because it's like

snowbirds, you know, summertime comes and nobody wants to

be down in south Florida.

Q What would you call the season, the seasonal

aspect of Mar-a-Lago?  What's the season?

A Probably from September or October to, you know,

maybe May, I guess.

Q Is that the coolest time?

A Times of the year, yes.

Q And it's more guests that come during that

period of time?

A Yes.

Q And is there more staff brought on during that

period of time?
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A Yes.

Q You saw that happen every year that you were

there?

A Every year.

Q And in the summer, it's relatively dead because

it's so hot?

A Basically, it closed during the summer.  That's

when we would kind of work on everything and then make

sure everything is up to snuff for the next year, you

know.

Q Do you remember what capacity Virginia was hired

to work in, what her job title was, for example?

A I don't know.  I would have lunch with Virginia.

That's about as much as I know about what she did.  I was

busy all the time.

Q I understand.

A I didn't have time to go see what she was doing.

I didn't really talk to Angela about what she had to do.

I think that was her name, Angela.  But it's kind of the

name that sticks out.

Q We'll just use Angela.  

A We'll use that as the name.

Q But we know it may not be Angela.

A It may not be.

Q Just because we have to call her something,

 1

 2

 3

 4

 5

 6

 7

 8

 9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page224 of 648



    79

Owen & Associates Court Reporters
P.O. Box 157, Ocala, Florida

352.624.2258 * owenassocs@aol.com

A Where did I learn that?

Q Uh-huh.

A I think Virginia had told me that there was a

lady in the spa area named Ms. Maxwell.  I don't know her.

I couldn't tell you what she looked like.  

But just she said Ms. Maxwell said she can get

me a job with Jeffrey Epstein who is a friend of Donald

Trump, so I figured, well, he was a good guy or whatever,

you know, and that she was going to learn massage therapy.

Q When did Virginia tell you this?

A Oh, I can't tell you what date and time but I

don't remember.

Q I understand.  

Did she tell you this while she was working at

Mar-a-Lago?

A Yes.  I mean, after she had been there for a

little bit, you know, and then she told me, yes, that she

could possibly get this other job.

Q Okay.

A You know.

Q So she worked at Mar-a-Lago for a few months?

MR. EDWARDS:  Form.

THE WITNESS:  I have no idea.  I don't know

how long she worked there.  I don't remember.

BY MS. MENNINGER:  
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A Uh-huh.  Yes.  It's not to me.  It's up to her.

I think that's the way I told her, you know.

Q Did you ever meet Jeffrey Epstein?

A Once.

Q When was that?

A I dropped Virginia off at the house once and he

came out and I met him and seemed just fine to me.  I

mean, you can't tell people by looking at them.  

I mean, I know now from, you know, what I've

read that he's not a good guy.  But you can't tell.  You

know, you don't even know your neighbors sometimes, you

know.

Q Do you remember about when you dropped Virginia

off at his house that you met him?

A What do you mean?

Q Was it about the same time Virginia started

working with him?

A Yeah.

Q Was it later?

A I think it was about the time she started.

Because I wanted to see where she was at, you know.  And

it was just a mansion down the street from, you know,

Mar-a-Lago.  So I didn't think twice about it.  I didn't

think nothing of it.  He came out.  He was very cordial,

very nice.
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Q Do you remember any part of your conversation

with him?

A No.  It was just that, you know how a parent has

to meet -- you know, if my daughter is going to work

somewhere, I just want to meet the guy and see what was

going on, you know.  But I don't remember any

conversation, you know.  

I just remember meeting him and that was it and

she walked into the house and --

Q All right.  So you recall Mr. Epstein coming

outside of his home and greeting you?

A Yes.

Q Were you invited into his home?

A No.

Q Did you ever go inside of his home?

A No.

Q Other than that one time you dropped her off

there, do you ever remember going to that home?

A No.  I couldn't tell you where it was at.

Q Okay.  Did you meet anyone else while you were

there at the home?

A No.

Q Did you have a conversation with anyone else?

A No.

Q Did you every call Virginia at that home?
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massage therapy.

Q All right.  When she came home at night from

working with Mr. Epstein, did she look distressed to you

in any way?

A Not that I remember.

Q Okay.  Did she report any complaints about her

job with Mr. Epstein?

A Not to me.

Q Okay.  Did she report them to anyone else who

then reported them to you?

A No.

Q Your wife, for example?

A I have no idea.  Like I said, if she did tell my

wife, I never heard about it.

Q Okay.  Have you ever met Ms. Maxwell?

A Not that I remember ever meeting her.

Q Do you know what she looks like?

A No.

Q Did you ever meet anyone else who worked with

Mr. Epstein?

A No.

Q Do you remember anyone else who worked for

Mr. Epstein bringing your daughter home, for example?

A No.

Q Did your daughter ever move into the home where
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                   C E R T I F I C A T E 

STATE OF FLORIDA 

COUNTY OF MARION 

          I, Karla Layfield, RMR, Stenographic Court           

Reporter, do hereby certify that I was authorized to and 

did stenographically report the foregoing deposition of               

Sky Roberts; that said witness was duly sworn to testify 

truthfully; and that the foregoing pages, numbered 1 

through 142, inclusive, constitute a true and correct 

record of the testimony given by said witness to the best 

of my ability.   

          I FURTHER CERTIFY that I am not a relative or       

employee or attorney or counsel of any of the parties 

hereto, nor a relative or employee of such attorney or 

counsel, nor am I financially interested in the action.   

          WITNESS MY HAND this  day of May, 2016, at   

Ocala, Marion County, Florida. 

 

                                        
                    Karla Layfield, RMR 
                    Stenographic Court Reporter   
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CERTIFICATE OF OATH 

STATE OF FLORIDA 

COUNTY OF MARION 
 
          I, the undersigned authority, certify that Sky 

Roberts personally appeared before me and was duly sworn 

on the 20th day of May 2016. 

          WITNESS MY HAND AND OFFICIAL SEAL this  day 

of May 2016. 

 
 
 
                          
                         Karla Layfield, RMR 
                         Notary Public 
                         State of Florida at Large 
                         My Commission No. FF942806 
                         My Commission Expires 12/10/2019 

 

Personally Known 
Professionally Known 

 Produced Identification of FDL 
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            UNITED STATES DISTRICT COURT
            SOUTHERN DISTRICT OF NEW YORK

              CASE NO. 15-CV-07433-RWS

------------------------------------------x

VIRGINIA L. GIUFFRE,

                        Plaintiff,

v.

GHISLAINE MAXWELL,

                        Defendant.

-------------------------------------------x

                        June 3, 2016
                        9:07 a.m.

              C O N F I D E N T I A L

     Deposition of DAVID RODGERS, pursuant
     to notice, taken by Plaintiff, at the
     offices of Boies Schiller & Flexner, 401
     Las Olas Boulevard, Fort Lauderdale, Florida,
     before Kelli Ann Willis, a Registered
     Professional Reporter, Certified Realtime
     Reporter and Notary Public within and
     for the State of Florida.
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1                      DAVID RODGERS

2      A.   Yes.

3      Q.   Can you -- can you tell me -- I have been

4 provided by your attorney a -- what has been

5 represented to be a copy, a direct copy of that

6 logbook.  And I'm going to mark this as

7 Plaintiff's 1.  I just want you to confirm that this

8 is an accurate copy of the original logbook that you

9 brought to your deposition today.

10      A.   Yes.

11           MR. REINHART:  Let him show it to you.

12 BY MR. EDWARDS:

13      Q.   There you go.

14           (The referred-to document was marked by

15      the court reporter for Identification as

16      Deposition Exhibit 1.)

17           MR. REINHART:  It is not a copy of the

18      entire book.  It is the time period that was

19      covered by the subpoena.  I just want to make

20      clear the book covers the time period outside

21      the subpoena.

22           MR. EDWARDS:  Okay.  I will let him

23      clarify that, of course, too.

24           THE WITNESS:  Yes.  It is logbook.  It is

25      not 40 years, but it is my logbook.
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1                      DAVID RODGERS

2 BY MR. EDWARDS:

3      Q.   Okay.  You can keep this -- that down

4 there --

5      A.   Okay.

6      Q.   -- so we can keep track of the exhibits.

7      A.   Okay.

8      Q.   So does the copy that you just went

9 through, is that an exact copy of the original

10 logbook from the November 1995 date through, it

11 looks like, September 2013?  That period of time?

12      A.   Yes.

13      Q.   Okay.  And what is this book?  What do you

14 call the book?

15      A.   It is called the standard pilot master

16 log.

17      Q.   All right.  And who made the various

18 entries in the book?

19      A.   I did.

20      Q.   When did you make --

21           MR. PAGLIUCA:  Brad, can you hang on for

22      one second.

23           MR. EDWARDS:  Sure.

24           MR. PAGLIUCA:  You said September 2013, I

25      thought.
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1                      DAVID RODGERS

2           MR. EDWARDS:  That is what I have on the

3      last page.

4           MR. PAGLIUCA:  My last page is 2008 on

5      this copy, 093 Bates label.

6           MR. REINHART:  There's 108 pages to the

7      exhibit.

8           MR. PAGLIUCA:  I'm missing the last 8

9      pages.  That is why.

10           MS. PERKINS:  Do you want the last copy?

11      What is your last page?

12           MR. PAGLIUCA:  Ninety-three is my last

13      page.

14           That is why I only go through '08.

15           MS. PERKINS:  So I will give you my '94 to

16      the end.  That should give you a complete.  Oh,

17      you're looking -- which one are you looking at,

18      the new one or the old one?

19           MR. EDWARDS:  The one through '08.

20           MR. PAGLIUCA:  Okay.

21           MR. EDWARDS:  Okay.  Are you ready, Jeff?

22           MR. PAGLIUCA:  Yes.

23 BY MR. EDWARDS:

24      Q.   When did you make each individual entry?

25      A.   It could have been on that date that it
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1                      DAVID RODGERS

2 says.  It could have been possibly a later date.

3 Most likely, fairly close to that date.

4      Q.   Okay.  How did you make sure that the log

5 entries that you were creating were accurate?

6      A.   Well, people get on the airplane and I see

7 who the people are, and I put them down there.

8      Q.   Okay.  So you are making the notation at

9 or around the time that you are making this

10 observation -- the observations?

11      A.   Correct.

12      Q.   And you are recording the data accurately

13 in your logbook?

14      A.   As accurately as I can.

15      Q.   Okay.

16      A.   Yes.

17      Q.   Can we just look at the first page of the

18 exhibit?

19      A.   Uh-huh.

20      Q.   And if you could walk me through, let's

21 just take the first line.

22      A.   Uh-huh.

23      Q.   In the top left corner, there is a date.

24      A.   Correct.

25      Q.   And it says, "NOV '95."  Is that you
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2 indicating that this is November 1995?

3      A.   Yes.

4      Q.   Okay.  And the first line under that in

5 the date column says 17.  Is that November 17th,

6 1995?

7      A.   Yes.

8      Q.   Is that a notation that you would have

9 made on November 17th, 1995?

10      A.   Yes.

11      Q.   And the next column over under "aircraft

12 make and model," there is a number there.  What is

13 that number?

14      A.   That's the model of aircraft we're flying.

15 It's a G-1159B.  It is Gulfstream, II-B aircraft.

16      Q.   Okay.  And then the next column over,

17 aircraft identification mark?

18      A.   It is the registration number of the

19 aircraft.

20      Q.   And what is the registration number?  What

21 does that mean?

22      A.   The number that is on the side of every

23 aircraft to identify what country it is from and

24 what particular airplane it is in that country.  The

25 N means United States.
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2      Q.   And is that number unique to the aircraft?

3      A.   Yes.

4      Q.   So there is no other aircraft at the same

5 time bearing the identification number in N908JE?

6      A.   That's correct.

7      Q.   Who picks the identification number?  I

8 understand N means United States.

9      A.   Right.

10      Q.   Who picks the 908JE?

11      A.   It depends -- some aircraft, I mean, when

12 you get them, they already have the number on there,

13 and so that would be one way.  Sometimes the

14 manufacturer puts them on there.

15           You can also request a certain number, if

16 you so chose to do so.

17      Q.   Okay.  The particular air -- these

18 particular logs were produced in a -- as a

19 consequence of a subpoena issued in the case of

20 Virginia Roberts Giuffre versus Ghislaine Maxwell.

21      A.   Uh-huh.

22      Q.   Is that your understanding?

23      A.   Yes.

24      Q.   And the period of time that we were

25 produced -- I understand you have flown for 40
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2 years.  The period of time -- or that is evidenced

3 by this logbook is '95 through 2013.

4           Why was it that period of time that was

5 chosen?

6      A.   Because that is what the subpoena

7 requested.

8      Q.   Okay.  Is that when you started flying for

9 Jeffrey Epstein?

10      A.   No.

11      Q.   When did you start flying for Jeffrey

12 Epstein?

13      A.   July of 1991.

14      Q.   Okay.  Do you have available today the

15 entries going back as far as July 1991?

16      A.   I don't know.  I have to look and see.

17      Q.   Okay.

18      A.   No.  Because this is from 7/28 of '94.

19      Q.   Okay.  So that particular logbook begins

20 July 28th, 1994?

21      A.   Yes.

22      Q.   And were you privately flying for Jeffrey

23 Epstein on November 17th, 1995?

24      A.   Yes.

25      Q.   And is that Gulfstream that you described
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2 a Jeffrey Epstein owned or controlled airplane?

3      A.   It was -- let me think.

4           This was 908 Juliet, Echo -- I believe it

5 was owned by Hyperion Air, Inc., I believe.

6      Q.   And is Hyperion Air, to your

7 understanding, a company associated with Jeffrey

8 Epstein?

9      A.   As far as I know.  I mean, I would assume

10 so, but --

11      Q.   Was Jeffrey Epstein your primary

12 passenger --

13      A.   Yes.

14      Q.   -- on that airplane?

15      A.   Yes.

16      Q.   And who was the individual that gave you

17 direction as to what passengers to let on and off

18 the airplane and where to fly, et cetera?

19      A.   Well, Jeffrey was usually -- I mean,

20 almost always on the airplane, unless we were going

21 to maintenance.  And so when he got there, he would

22 have the people with him.

23      Q.   Okay.  So going back to the aircraft

24 identification mark, 908JE, does the JE signify the

25 initials of Jeffrey Epstein?
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2      A.   I would assume so.

3      Q.   Okay.

4      A.   But technically they are actually the

5 phonetic letters that we use.  But technically it is

6 Juliet echo; it is not Jeffrey Epstein.  As far as

7 radio phraseology, we don't answer Jeffrey Epstein;

8 we answer Juliet.

9      Q.   Okay.  But the JE doesn't signify some

10 jurisdictional code?

11      A.   No.

12      Q.   It is -- it is chosen by the owner of the

13 aircraft?

14      A.   Right.  Right.

15      Q.   So as his pilot and as Jeffrey Epstein

16 being the main passenger, you have presumed that JE

17 signifies his initials?

18      A.   I would assume so.

19      Q.   In fact, we will get to it later down the

20 road, but the -- the other plane also bears the

21 ending initials JE; is that right?

22      A.   Yes.

23           And this N number that's on this airplane

24 was eventually switched to another airplane.

25      Q.   To the Boeing?
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2      A.   To the Boeing, correct.

3      Q.   Okay.

4           So if we go back to this first entry, the

5 next column says, "From CMH."

6      A.   Yes.

7      Q.   And what is that?

8      A.   Columbus, Ohio.

9      Q.   That is an airport code?

10      A.   Airport identifier.

11      Q.   And, again, that airport code is unique to

12 a particular airport?

13      A.   Correct.

14      Q.   The next is "To PBI"?

15      A.   Yes.

16      Q.   Where is that?

17      A.   West Palm Beach.

18      Q.   And flight number?  The next column says

19 "Miles Flown."

20      A.   Right.

21      Q.   That is not something that you log.

22      A.   I don't.

23      Q.   You kept pretty meticulous logs.

24           So the next column is flight log -- or

25 flight number?
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2      Q.   Okay.

3      A.   But I'm not even sure we still had it at

4 this point in time.

5      Q.   Yeah.  It shows up on the next page.  We

6 will get there.

7      A.   Does it?  Okay.

8           So then, yes, the answer is, yeah, we

9 still had the airplane.  But we wouldn't have used

10 that.

11      Q.   So is there any way of telling how Jeffrey

12 Epstein, Ghislaine Maxwell, Adam Perry Lang, and

13 Virginia were in the Virgin Islands on that, from

14 December 14th, 2000 --

15           MR. PAGLIUCA:  Object to foundation.

16 BY MR. EDWARDS:

17      Q.   -- based on your knowledge or your logs or

18 anything else?

19      A.   No, I wouldn't have any way of knowing.

20      Q.   Okay.

21      A.   Because the next flight that they are on

22 was like this Palm Beach one, January 16th.  So I

23 wouldn't have any idea.

24      Q.   Okay.  To your knowledge, did Jeffrey

25 Epstein ever fly commercially?
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2      A.   He probably has.  Back then at this time,

3 I'm going to say probably not.  But I know that he

4 has flown commercially.  But usually that would be

5 like going to Europe, maybe.

6      Q.   Okay.  January 16th through the 25th,

7 those flights, do you see that block that I'm

8 talking about?

9      A.   Yes.

10      Q.   Jeffrey Epstein, Ghislaine Maxwell, Emmy

11 Tayler, and then at times Shelly Lewis, do you see

12 that?

13      A.   Yes, right.

14      Q.   The 25th it lands in Teterboro.  And the

15 next day, on the 26th, leaves out of Teterboro with

16 Jeffrey Epstein, Ghislaine Maxwell, Emmy Tayler, and

17 Virginia Roberts.  This time you wrote the whole

18 name.

19      A.   Right.  Right.

20      Q.   So when you write the full name, does that

21 signify -- that's when you may have learned her last

22 name?

23      A.   Correct.

24      Q.   And do you know how she -- how she got up

25 to New Jersey or New York?
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2 Boeing?

3      A.   Yes.

4      Q.   The Boeing, was that previously owned by

5 The Limited or Les Wexner?

6      A.   I'm not sure of the company name,

7 officially.  But probably, yes.

8      Q.   Some association with him?

9      A.   Some association, yes.

10      Q.   Do you know who flew the Gulfstream while

11 you were doing the simulator?

12      A.   Well, it would have been Larry Visoski,

13 I'm not sure who the first officer was.

14      Q.   Do you know if any logs were kept of the

15 passengers' names?

16      A.   While I was at school?

17      Q.   Right, while you were at school.

18      A.   There probably were logs, but I don't know

19 where they are.

20      Q.   Have you ever spoken with Larry about

21 whether he kept names of passengers?

22      A.   I don't think he does.

23      Q.   Do you know where Larry Visoski flew the

24 Gulfstream for the month that you were --

25      A.   No.
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2 different, because one day is the 5th; one day is

3 the 6th.  But we landed there like at 11:50 at

4 night.  And then when we took off, it was, you know,

5 the next day.

6      Q.   Okay.  Got it.

7           And then where do you go the next day?

8      A.   We went from Stephenville to

9 Paris-Le Bourget.

10      Q.   And who were the passengers going to

11 Paris?

12      A.   Jeffrey Epstein, Ghislaine Maxwell, Emmy

13 Tayler, and Virginia Roberts.

14      Q.   And then what's the next flight?

15      A.   On the 8th, from Paris to -- I believe

16 that is in Spain.

17      Q.   Granada, Spain?

18      A.   Granada, Spain.  Correct.

19      Q.   Okay.  And who are the passengers on that

20 trip?

21      A.   Jeffrey Epstein, Ghislaine Maxwell, Emmy

22 Tayler, Virginia Roberts, Alberto and Linda Pinto,

23 one female, and Ricardo, it looks like Orieta.

24      Q.   And then what's the next flight?

25      A.   From there to Tangiers.  From Granada to
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2      Q.   Most of the events that we are going to

3 discuss today occurred, at least the investigation

4 that we're going to discuss today, occurred in 2005

5 and 2006.

6           So can you just tell us what your position

7 was with the Palm Beach Police Department at that

8 time?

9      A.   I was a police detective.

10      Q.   And did you investigate a person by the

11 name of Jeffrey Epstein?

12      A.   I did.

13      Q.   All right.

14           What was your role in the investigation of

15 Jeffrey Epstein?

16      A.   I was the lead detective once the case was

17 turned over to me by Michelle Pagan.

18      Q.   Okay.  And as the lead detective, did you

19 review all of the history of the investigation up to

20 the point it was turned over to you?

21           MR. PAGLIUCA:  Object to form and

22      foundation.

23           THE WITNESS:  Correct.

24 BY MR. EDWARDS:

25      Q.   And was that one of your jobs as the lead
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2 investigator over a case, is to acclimate yourself

3 to the history of the case?

4           MR. PAGLIUCA:  Object to form and

5      foundation.

6           THE WITNESS:  Yes.

7 BY MR. EDWARDS:

8      Q.   Just so that the record is clear, will you

9 just give a brief pause in case Mr. Pagliuca has an

10 objection?

11      A.   All right.

12      Q.   So they can also capture your answer.

13      A.   Okay.

14      Q.   In reviewing the history of the case, did

15 you review prior police reports, police reports

16 prior to you becoming involved personally?

17      A.   I did.

18      Q.   Okay.  And I've handed you what is marked

19 as Plaintiff's Exhibit 1.

20           (The referred-to document was marked by

21      the court reporter for Identification as

22      Deposition Exhibit 1.)

23 BY MR. EDWARDS:

24      Q.   Do you recognize that?

25      A.   Yes.
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2 Police Department incident report as suspects?

3           MS. SCHULTZ:  Object to form and

4      foundation.

5 BY MR. PAGLIUCA:

6      Q.   These people, right?

7      A.   At that time, yes.

8      Q.   Well, and then are you aware -- were there

9 any suspects added in any subsequent reports, to

10 your knowledge?

11      A.   Not that I'm aware of.

12      Q.   In fact, you did not seek a probable cause

13 warrant for any other suspects in this case,

14 correct?

15           MS. SCHULTZ:  Object to form and

16      foundation.

17           THE WITNESS:  That's correct.

18 BY MR. PAGLIUCA:

19      Q.   And Ms. Ghislaine Maxwell is not listed in

20 any of your Palm Beach Police Department incident

21 reports as a suspect in this case, correct?

22           MS. SCHULTZ:  Object to form and

23      foundation.

24           THE WITNESS:  Not -- no, not as a suspect

25      in this case, no.
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2 Exhibit 1.  Are you with me?

3      A.   Uh-huh.

4      Q.   Okay.  Again, this was information that

5 was obtained by Detective Pagan, correct?

6      A.   Correct.

7      Q.   And it's true, is it not, that this

8 alleged victim never claimed to have been recruited

9 by Ghislaine Maxwell; true?

10           MS. SCHULTZ:  Object to form and

11      foundation.

12           THE WITNESS:  Correct.

13 BY MR. PAGLIUCA:

14      Q.   And this individual, alleged victim No. 1,

15 never identified Ghislaine Maxwell as being at

16 Mr. Epstein's house when she was there, correct?

17           MS. SCHULTZ:  Object to form and

18      foundation.

19           THE WITNESS:  I don't believe so.

20 BY MR. PAGLIUCA:

21      Q.   You don't believe so --

22      A.   I don't believe so.

23      Q.   That she ever identified Ghislaine Maxwell

24 as being in the house?

25      A.   Right.
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2      Q.   Okay.  She never -- this individual,

3 victim No. 1, never claimed that Ghislaine Maxwell

4 paid her any money, correct?

5      A.   Correct.

6      Q.   And this individual No. 1 never claimed

7 that Ms. Maxwell instructed her what to wear,

8 correct?

9      A.   Right.

10      Q.   This individual never claimed that

11 Ghislaine Maxwell told her how to act, correct?

12      A.   Correct.

13      Q.   This individual never claimed to have met

14 Ghislaine Maxwell ever, correct?

15      A.   I don't believe so, no.

16      Q.   This individual never claimed to even have

17 spoken to Ghislaine Maxwell ever, correct?

18      A.   I don't believe so, no.

19      Q.   And when you say "I don't believe so, no,"

20 that means my statement to you is correct; is that

21 right?

22           MS. SCHULTZ:  Object to form, foundation.

23           THE WITNESS:  Well, you're saying "ever."

24      I don't know if she's ever, ever spoken to --

25

Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page491 of 648



Page 182

1              JOSEPH RECAREY - CONFIDENTIAL

2 BY MR. PAGLIUCA:

3      Q.   To Detective Pagan.

4      A.   Right.  To my knowledge, I don't know,

5 because Detective Pagan is the one who actually

6 interviewed her.  So I don't know to the answer of

7 "ever."  So not to my knowledge.

8      Q.   Certainly, nothing in Exhibit 1, Narrative

9 1 reflects that this individual ever met or talked

10 to or spoke to Ghislaine Maxwell, right?

11      A.   Right.  Not to my knowledge.

12      Q.   And, indeed, you would agree with me that

13 if this individual claimed that Ms. Maxwell had

14 something to do with the events listed in Narrative

15 1, you would have folded up on it, as the

16 investigating detective, right?

17           MS. SCHULTZ:  Object to the form.

18           THE WITNESS:  Either myself or Detective

19      Pagan would have.

20 BY MR. PAGLIUCA:

21      Q.   Sure.  And when you got the case six

22 months later, if there hadn't been follow-up, you

23 would have followed up on it, right?

24           MS. SCHULTZ:  Object to form.

25           THE WITNESS:  Correct.
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2      Q.   Okay.  The person alleged to have brought

3 the alleged victim No. 1 to Mr. Epstein's house is

4 this Hayley Robson individual, correct?

5      A.   Yes.

6      Q.   Okay.  Then with regard to alleged victim

7 No. 2, then this individual did not claim to have

8 been recruited by Ms. Maxwell, correct?

9           MS. SCHULTZ:  Object.

10           THE WITNESS:  Who would be victim No. 2?

11 BY MR. PAGLIUCA:

12      Q.   Well, you can either go to the second page

13 of Exhibit 1 and we can just follow down the victim

14 information, or you can go to the body of the

15 report, whichever is easier for you.

16           MS. SCHULTZ:  Can you use the initials?

17           MR. PAGLIUCA:  Sure.  I can call them 1 or

18      AH or whatever you want to call them.  That's

19      fine with me.

20 BY MR. PAGLIUCA:

21      Q.   So I'll just say alleged victim AH never

22 claimed to have been recruited by Ms. Maxwell,

23 correct?

24      A.   Correct.

25      Q.   And alleged victim AH did not claim to
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2 have spoken to Ms. Maxwell ever, correct?

3           MS. SCHULTZ:  Object to form.

4           THE WITNESS:  It's been a while since I

5      read this report.

6 BY MR. PAGLIUCA:

7      Q.   Sure.  Is it fair to say, Detective, that

8 this investigation occurred some 12 years ago,

9 right?

10      A.   Yeah.  Well, yeah.

11      Q.   And is it fair to say that you've

12 conducted quite a few investigations over your

13 career?

14      A.   Yes.

15      Q.   All right.

16           And it's fair to say that it would be

17 impossible for you to remember all the details of

18 this investigation as you sit here today, correct?

19      A.   Correct.

20      Q.   And you've been referring to Exhibit 1

21 frequently throughout this deposition, correct?

22      A.   Yes.

23      Q.   And that's because you don't have any

24 present memory of these details, correct?

25           MS. SCHULTZ:  Object to form, foundation.
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2           THE WITNESS:  I have some recollection,

3      but I'm not going to have exact dates and times

4      off the top of my head.

5 BY MR. PAGLIUCA:

6      Q.   Sure.

7      A.   You know, I spoke to over 33 girls

8 regarding this case.  So when you say an initial, it

9 takes me a little while to go through the entire

10 list.  But to have specifics, I'm not going to be

11 able to remember the exact specifics of -- of the

12 report.

13      Q.   I appreciate that.

14           So we can take our time, but do you

15 recall, did AH ever identify Ms. Maxwell has someone

16 she spoke to?

17      A.   I don't recall.

18      Q.   You don't recall at all?

19      A.   I don't recall that she had mentioned

20 Ms. Maxwell.

21      Q.   And if she had, you would have put that in

22 your report, correct?

23      A.   I believe so, yes, I would have.

24      Q.   All right.

25           And so the absence of alleged victim AH

Case 18-2868, Document 278, 08/09/2019, 2628230, Page495 of 648



Page 190

1              JOSEPH RECAREY - CONFIDENTIAL

2 referring to Ms. Maxwell means that she didn't,

3 right?

4           MS. SCHULTZ:  Object to form.

5           THE WITNESS:  Say the question one more

6      time.

7 BY MR. PAGLIUCA:

8      Q.   When we go through this report, and I've

9 gone through it, if any of the alleged victims had

10 identified Ms. Maxwell as someone that they spoke to

11 at Mr. Epstein's house, you would have listed that

12 in your report, right?

13           MS. SCHULTZ:  Object to form.

14           THE WITNESS:  I believe I would have, yes.

15 BY MR. PAGLIUCA:

16      Q.   Yeah.

17           You tried to be thorough and accurate when

18 you were writing your reports, right?

19      A.   Yes.

20      Q.   And, certainly, you've indicated on direct

21 examination that the identity of people who were at

22 the house was something that was important to your

23 investigation, correct?

24      A.   Yes.

25      Q.   And that's why you did trash pulls, right?
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2      A.   Yes.

3      Q.   And then you asked various individuals who

4 was there when you went to Mr. Epstein's house,

5 right?

6      A.   Correct.

7      Q.   And you then, to the best of your ability,

8 recorded those answers, I take it, as to who was

9 there, right?

10      A.   Yes.

11      Q.   And with regard to AH, she never said

12 anything about Ghislaine Maxwell being at

13 Mr. Epstein's house, did she?

14           MS. SCHULTZ:  Object to form and

15      foundation.

16 BY MR. PAGLIUCA:

17      Q.   To you?

18      A.   I don't believe she did.

19      Q.   Okay.  And if she did, it's likely that

20 you would have recorded it, correct?

21      A.   Correct, and it would be on the -- it

22 would be on the tape.

23      Q.   Right.

24           She never claimed, AH, that Ms. Maxwell

25 paid her, right?
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2           MS. SCHULTZ:  Object to form and

3      foundation.

4           THE WITNESS:  Correct.

5 BY MR. PAGLIUCA:

6      Q.   She never claimed that -- AH never claimed

7 that Ms. Maxwell instructed her about what to wear,

8 correct?

9           MS. SCHULTZ:  Object to the form.

10           THE WITNESS:  Correct.

11 BY MR. PAGLIUCA:

12      Q.   AH never claimed that Ms. Maxwell told her

13 how to act at Mr. Epstein's house, correct?

14           MS. SCHULTZ:  Object to form.

15           THE WITNESS:  Correct.

16 BY MR. PAGLIUCA:

17      Q.   AH never claimed to have met Ghislaine

18 Maxwell anywhere, correct?

19           MS. SCHULTZ:  Object to form.

20           THE WITNESS:  I don't believe so, no.

21 BY MR. PAGLIUCA:

22      Q.   Okay.  If we go on to individual alleged

23 victim No. 3, AY, the same question:  AY never

24 identified Ms. Maxwell as someone she knew or

25 interacted with in any fashion, correct?
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2           MS. SCHULTZ:  Object to form.

3           THE WITNESS:  No.

4 BY MR. PAGLIUCA:

5      Q.   No, she did not?

6      A.   No, she did not.

7      Q.   Okay.  The same with individual No. 4,

8 alleged victim FP:  Again, FP never claimed to have

9 met with Ms. Maxwell, correct?

10           MS. SCHULTZ:  Object to form and

11      foundation.

12           THE WITNESS:  I don't believe so, no.

13 BY MR. PAGLIUCA:

14      Q.   Okay.  And FP never identified Ms. Maxwell

15 as someone being at Mr. Epstein's house, correct?

16           MS. SCHULTZ:  Object to form and

17      foundation.

18 BY MR. PAGLIUCA:

19      Q.   And if you need to look at your report --

20      A.   No, I don't -- I don't believe so.  The

21 only people that recalled Ghislaine at the house

22 was --

23      Q.   Sjoberg?

24      A.   Johanna Sjoberg.

25      Q.   Who was over the age of 18, correct?
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2           MS. SCHULTZ:  Object to form and

3      foundation.

4           THE WITNESS:  And Venero, Christina

5      Venero.

6 BY MR. PAGLIUCA:

7      Q.   Who is an adult as well?

8           MS. O'CONNOR:  Object to form.

9           THE WITNESS:  Yes.

10 BY MR. PAGLIUCA:

11      Q.   So out of your entire report, the only two

12 people who ever said anything about Ms. Maxwell were

13 Ms. Sjoberg, who I believe was 23 when you

14 interviewed her?

15      A.   Right, but she was --

16           MS. SCHULTZ:  Object to form and

17      foundation.

18           THE WITNESS:  She was -- she had worked

19      there for quite some time, so you would have to

20      back up, I think, a year or two.

21 BY MR. PAGLIUCA:

22      Q.   She was an adult when she worked there?

23      A.   Right.  She was over the age of 18, right,

24 let's put it that way.

25      Q.   And she was not listed by you as a victim
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2 as part of this case, right?

3      A.   Correct, because it was between two

4 consenting adults.

5      Q.   Exactly.

6           And so that's Ms. Sjoberg, and then the

7 other individual, I think you said Bolero; is that

8 right?

9      A.   Venero, Christina Venero.  She's a --

10      Q.   Adult masseuse, correct?

11      A.   Yes.  I remember she had lots of tattoos.

12      Q.   Tatts, right.

13           But the 17 individuals that you listed in

14 Exhibit 1, none of those individuals ever said the

15 word -- the words "Ghislaine Maxwell" during the

16 course of this investigation to you, correct?

17           MS. SCHULTZ:  Object to form and

18      foundation.

19           THE WITNESS:  I don't believe so.  It

20      would be on the tapes if they did.

21 BY MR. PAGLIUCA:

22      Q.   Well, or it would be in your report,

23 right?

24           MS. SCHULTZ:  Object to form and

25      foundation.
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2           THE WITNESS:  Either in the report or on

3      the tapes.

4 BY MR. PAGLIUCA:

5      Q.   That's an interesting point, so let's talk

6 about that for a moment.

7           This report, this Palm Beach Police

8 Department incident report, Exhibit 1, is a summary

9 of your investigation, correct?

10      A.   Correct.

11      Q.   And these recitations of your interviews

12 are abbreviated summaries, correct?

13      A.   Correct.

14      Q.   And so you're typing into this report

15 parts of it but not every word verbatim into the

16 report, correct?

17      A.   Right.

18      Q.   And, again, the originals of these tapes

19 are somewhere with the FBI at this point, correct?

20           MS. SCHULTZ:  Object to form and

21      foundation.

22           THE WITNESS:  Correct.  Or at the State

23      Attorney's Office.

24 BY MR. PAGLIUCA:

25      Q.   Are you aware of any of these originals
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2 That would be one.  Probably victim JB would be

3 another.  I believe there was a victim ML, as well.

4      Q.   Let me ask this question:  As you sit here

5 today, do you know who the subjects of the four

6 counts that are referenced on the first page of

7 Exhibit 7 are?

8      A.   If I went through the entire PC affidavit,

9 I could -- I could tell you who.  But I just named

10 three.

11      Q.   Okay.

12      A.   So, like I said, I can go through it and

13 tell you who exactly those four counts were for.

14      Q.   Okay.  We are limited to four, though,

15 right?

16      A.   Four instances.

17           MS. SCHULTZ:  Object to form.

18 BY MR. PAGLIUCA:

19      Q.   Right.

20           And then throughout this entire 22-page,

21 Palm Beach Police Department affidavit,

22 Ms. Maxwell's name does not appear in here once,

23 does it?

24           MS. SCHULTZ:  Object to form.

25           THE WITNESS:  I don't believe so, no.
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2      A.   Correct.

3      Q.   And then Mr. Epstein is arrested and ends

4 up pleading guilty and all of that, right?

5           MS. SCHULTZ:  Object to form.

6           THE WITNESS:  I think there was a

7      non-prosecution agreement prepared between the

8      Feds and some kind of agreement was made.  But,

9      yes, he did end up pleading guilty.

10 BY MR. PAGLIUCA:

11      Q.   All right.

12           Now, based on the questions that were

13 asked of you in the grand jury, it's fair to say

14 that Ms. Maxwell was not a target of the grand

15 jury's investigation, correct?

16           MS. SCHULTZ:  Object to form and

17      foundation.

18           THE WITNESS:  Not based on the questions

19      that the state was asking me, no, the state

20      wasn't...

21 BY MR. PAGLIUCA:

22      Q.   In fact, it's fair to say that you never

23 said Ms. Maxwell's name in the grand jury, right?

24           MS. SCHULTZ:  Object to form and

25      foundation.
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2           THE WITNESS:  No.  Based on the questions

3      that the state was asking, no.

4 BY MR. PAGLIUCA:

5      Q.   Were you aware of who was being issued

6 subpoenas by the grand jury?

7      A.   No.  But it wasn't the actual subpoena

8 from the grand jury; it came from the State

9 Attorney's Office.

10      Q.   At the direction of the grand jury,

11 though, right?

12           MS. SCHULTZ:  Object to form and

13      foundation.

14           THE WITNESS:  I don't know.  Again, I

15      don't know.

16 BY MR. PAGLIUCA:

17      Q.   I would like to talk a little bit about

18 the surveillance that you initiated at Mr. Epstein's

19 house, okay?

20           Can you tell me when the surveillance

21 began?

22      A.   It would have started under Detective

23 Pagan and gone through --

24      Q.   The entire investigation?

25      A.   Pretty much trash pulls.  We stopped the
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2 actual physical surveillance sometime during the

3 investigation.  But it would have started under

4 Pagan.

5      Q.   Okay.  Do you recall in what -- well, how

6 was surveillance conducted, if you recall?

7      A.   I didn't conduct it personally, no.  That

8 would have been under plainclothes unit team.  They

9 would have sent out a vehicle and recorded vehicles

10 coming and going and actual physical surveillance.

11      Q.   So physical surveillance means eyes on the

12 property, correct?

13      A.   Right.

14      Q.   And eyes on the property by a police

15 officer, correct?

16      A.   Correct.

17      Q.   And that police officer would be charged

18 with the obligation of recording the incomings and

19 outgoings of people to the property, correct?

20      A.   Correct.

21      Q.   Is there a log that's maintained during

22 surveillance?

23      A.   I'm not sure who -- if there was a log or

24 not.  I know that they set up a vehicle with cameras

25 facing -- facing Epstein's residence.
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2      Q.   And so these were video cameras?

3      A.   Correct.

4      Q.   And so whoever was coming and going,

5 whenever -- an officer saw somebody coming or going,

6 they would videotape that person; is that correct?

7      A.   Or they would just leave the video

8 rolling, time lapse.

9      Q.   And did you have the opportunity to

10 observe any of that video?

11      A.   I did observe a couple, but the person who

12 actually set it up would review it and then submit a

13 supplement to the report.

14      Q.   Okay.  It's true that none of the video of

15 the surveillance led to the identification of

16 Ghislaine Maxwell as coming or leaving the house

17 during the time of surveillance, correct?

18           MS. SCHULTZ:  Object to form and

19      foundation.

20           THE WITNESS:  I don't know.  I didn't see

21      all of the video, so I can't -- I can't attest

22      to that.

23 BY MR. PAGLIUCA:

24      Q.   Okay.  Did anybody report to you that

25 Ms. Maxwell was seen coming or going?
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2           MS. SCHULTZ:  Object to form, foundation.

3           THE WITNESS:  I don't recall.

4 BY MR. PAGLIUCA:

5      Q.   If someone had reported to you that

6 Ms. Maxwell was seen coming or going, you would have

7 recorded it in your Palm Beach Police Department

8 incident report, Exhibit No. 1, correct?

9           MS. SCHULTZ:  Object to form and

10      foundation.

11           THE WITNESS:  I would have told the

12      officer who was conducting the surveillance or

13      reviewing the video to document it in the

14      supplements.

15 BY MR. PAGLIUCA:

16      Q.   And there is no documentation in the

17 supplement of Ms. Maxwell either coming or going

18 from Mr. Epstein's house during this time frame,

19 correct?

20           MS. SCHULTZ:  Object to the form.

21           THE WITNESS:  I don't believe so.  I

22      don't -- I don't -- I don't believe so.

23 BY MR. PAGLIUCA:

24      Q.   And, again, so we're on the same page,

25 when you say "I don't believe so," I interpret that
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2           THE WITNESS:  Correct.

3 BY MR. PAGLIUCA:

4      Q.   And none of these individuals was employed

5 as a massage therapist at the time of their alleged

6 involvement with Mr. Epstein, correct?

7      A.   Correct.

8      Q.   Each of these individuals, as I recall,

9 claimed to have been paid directly by Mr. Epstein or

10 Ms. Kellen, correct?

11           MS. SCHULTZ:  Object to form and

12      foundation.

13           THE WITNESS:  Correct.

14 BY MR. PAGLIUCA:

15      Q.   Most often, these individuals, these 17

16 individuals, were paid directly by Mr. Epstein,

17 correct?

18           MS. SCHULTZ:  Object to form and

19      foundation.

20           THE WITNESS:  Mr. Epstein or Sarah Kellen.

21 BY MR. PAGLIUCA:

22      Q.   Okay.  None of these individuals identify

23 Ms. Maxwell as someone who was paying them money,

24 correct?

25           MS. SCHULTZ:  Object to form and
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2      foundation.

3           THE WITNESS:  I don't believe so, no.

4 BY MR. PAGLIUCA:

5      Q.   And each of these individuals identified

6 receiving cash, correct?

7           MS. SCHULTZ:  Object to the form.

8           THE WITNESS:  Correct.

9 BY MR. PAGLIUCA:

10      Q.   Each of these individuals claimed varying

11 amounts, generally between $200 and up to $1,000,

12 correct?

13           MS. SCHULTZ:  Object to form.

14           THE WITNESS:  Correct.

15 BY MR. PAGLIUCA:

16      Q.   According to each of these individuals,

17 Mr. Epstein, when the massage was over, would either

18 hand them the money -- that happened according to

19 these individuals, right?

20           MS. SCHULTZ:  Object to form.

21           THE WITNESS:  At times, yes.

22 BY MR. PAGLIUCA:

23      Q.   Or Mr. Epstein had laid out the money

24 somewhere and directed them to where to go get it,

25 correct?
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2      A.   I don't believe clothing was seized.

3      Q.   To your knowledge, did you seize any

4 property belonging to Ghislaine Maxwell from the

5 home?

6           MS. SCHULTZ:  Object to form and

7      foundation.

8           THE WITNESS:  I'm not sure.  Not to my

9      knowledge.

10 BY MS. SCHULTZ:

11      Q.   Okay.  No one ever came to you and said,

12 Could you please return these items to Ms. Maxwell,

13 correct?

14           MS. SCHULTZ:  Object to form.

15           THE WITNESS:  No.

16 BY MS. SCHULTZ:

17      Q.   All right.

18           You did that with Janush?

19      A.   Yes, he had photos and --

20      Q.   But nothing like that ever happened with

21 Ms. Maxwell, correct?

22           MS. SCHULTZ:  Object to form.

23           THE WITNESS:  No.

24 BY MS. SCHULTZ:

25      Q.   Ms. Maxwell was not present when you
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2      Q.   Any way that you get contacted by a police

3 officer, if they put it into your database, it will

4 come up when you do the CAD search, correct?

5      A.   Right.

6      Q.   And that's all that came up with regard to

7 Ms. Maxwell, was her name was somewhere in the

8 system.  Do you know or not know?

9           MS. SCHULTZ:  Object to form and

10      foundation.

11           THE WITNESS:  I don't know.

12           MR. PAGLIUCA:  Okay.

13           (The referred-to document was marked by

14      the court reporter for Identification as

15      Deposition Exhibit 12.)

16 BY MR. PAGLIUCA:

17      Q.   I have handed you what has been marked as

18 Deposition Exhibit 12, which I will represent to you

19 are the Plaintiff in this case, Ms. Giuffre's Rule

20 26 disclosure.

21           I want to just go through very quickly and

22 ask you if you know any of these individuals.

23           So, let's start with No. 1, Virginia

24 Giuffre.  Have you ever met Virginia Giuffre?

25      A.   No.
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2      Q.   Have you ever talked to her?

3      A.   I don't recall.

4      Q.   Do you know what information that she may

5 have that's referenced below?  Conducted is the

6 subject of this action.  Do you have any knowledge

7 of that?

8           MS. O'CONNOR:  Object to form.

9           THE WITNESS:  No.

10 BY MR. PAGLIUCA:

11      Q.   Number 2, Ghislaine Maxwell, I'm going to

12 come back to her.

13           Number 3, Juan Alessi, you did interview

14 Mr. Alessi, correct?

15      A.   Yes.

16      Q.   I have seen a transcript of that

17 interview, and I have seen Exhibit 2, which is a

18 transcript of the interview with Ms. .  I want

19 to ask you a couple of questions about the

20 transcription process.

21           As I understand your testimony previously,

22 the electronic recordings are sent somewhere, you

23 don't know where, for transcription; is that right?

24           MS. SCHULTZ:  Object to form.

25           THE WITNESS:  I didn't request a
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2 different investigators Mr. Black uses in a

3 particular calendar year, do you?

4           MS. SCHULTZ:  Object to form.

5           THE WITNESS:  No.

6 BY MR. PAGLIUCA:

7      Q.   And so you don't know whether Mr. Black's

8 association with this law firm was in connection

9 with Mr. Epstein's case or some other case, do you?

10           MS. SCHULTZ:  Object to form.

11           THE WITNESS:  I worked this case,

12      nothing -- nothing but this case for an entire

13      year.  This was my only case for a year.

14 BY MR. PAGLIUCA:

15      Q.   Okay.  That's it?

16      A.   If it walks like a duck.

17           MS. SCHULTZ:  Objection.

18 BY MR. PAGLIUCA:

19      Q.   Okay.  So we're finished with Dershowitz.

20 Keep on going.

21      A.   Number 28, obviously, .

22      Q.   Okay.  And you've talked about her?

23      A.   Right.

24      Q.   And, again, she never discussed Ghislaine

25 Maxwell with you, correct?
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2      Q.   Right.  So you're 75.  So I want you -- I

3 want to take a moment and read what's under 75:

4 "Detective Recarey was the chief investigator of the

5 crimes committed at Jeffrey Epstein's Palm Beach

6 mansion."  Is that true?

7           MS. SCHULTZ:  Object to form.

8           THE WITNESS:  Yes.

9 BY MR. PAGLIUCA:

10      Q.   "And has information about Ghislaine

11 Maxwell and Jeffrey Epstein's sexual trafficking

12 conduct and interaction with underaged minors."

13           Tell me everything that you believe you

14 know about Ghislaine Maxwell's sexual trafficking

15 conduct.

16           MS. SCHULTZ:  Object to form.

17           THE WITNESS:  I don't.

18 BY MR. PAGLIUCA:

19      Q.   So that's inaccurate, then?  I mean, you

20 have no knowledge about Ghislaine Maxwell sexually

21 trafficking anybody, do you?

22           MS. SCHULTZ:  Object to form.

23           THE WITNESS:  Not with -- not with the

24      girls that I spoke with, no.

25
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2 BY MR. PAGLIUCA:

3      Q.   But that's your investigation, right?

4      A.   Right.

5      Q.   Okay.

6      A.   Right.

7           Let's see.  Seventy-six.

8      Q.   Okay.  And you've talked about her.

9 Whatever happened to her, do you know?

10           MS. SCHULTZ:  Object to form.

11 BY MR. PAGLIUCA:

12      Q.   Haley Robson?

13      A.   No.

14      Q.   She was never charged, as I understand it,

15 correct?

16      A.   Correct.

17      Q.   And after you spoke to her in connection

18 with your investigation, did you ever speak to her

19 again?

20      A.   No.

21      Q.   Okay.

22      A.   David Rogers, 77.

23      Q.   And you know him because he was identified

24 as one of the pilots for Mr. Epstein, right?

25      A.   Right.
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2 in your mind, right?  Correct?

3           MS. SCHULTZ:  Object to the form.

4           THE WITNESS:  Yes.

5 BY MR. PAGLIUCA:

6      Q.   And you're a peace officer, obligated to

7 arrest when a felony is committed in your presence,

8 correct?

9      A.   Correct.

10      Q.   And the possession of child pornography is

11 a felony, correct?

12      A.   Correct.

13      Q.   And had you seen any child pornography in

14 Mr. Epstein's house when you were there installing

15 these cameras, you would have done something about

16 it, correct?

17           MS. SCHULTZ:  Object for form.

18           THE WITNESS:  Right.

19 BY MR. PAGLIUCA:

20      Q.   You wouldn't have just walked out and

21 said, Nice pics, have a nice day, correct?

22      A.   Correct.

23      Q.   So is it fair to say the entire time you

24 were in Epstein's house, whether it's 2002, 2003,

25 you did not observe any child pornography, right?
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2           MS. SCHULTZ:  Object to the form.

3           THE WITNESS:  Not in the areas I was in.

4 BY MR. PAGLIUCA:

5      Q.   You don't recall seeing any pictures of

6 naked women, do you?

7           MS. SCHULTZ:  Object to form.

8           THE WITNESS:  Again, I was only confined

9      to where that desk was.  That's where I set up

10      the camera, and then after it was set up, I

11      left.

12 BY MR. PAGLIUCA:

13      Q.   Okay.  But, again, all I'm asking you is

14 wherever you were, you didn't see any pictures of

15 naked women?

16      A.   Right.  No, I didn't see any.

17      Q.   And at the time you recall that he had

18 these surveillance cameras already installed; is

19 that true?  Other cameras, the clock cameras?

20           MS. SCHULTZ:  Object to form.

21           THE WITNESS:  I'm not sure if he had the

22      cameras installed or not.  I can't recall.

23 BY MR. PAGLIUCA:

24      Q.   Why would he need your cameras if he

25 already had cameras?
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2           None of these alleged victims claimed to

3 have ever traveled with Mr. Epstein, correct?

4           MS. SCHULTZ:  Object to form.

5           THE WITNESS:  No.

6 BY MR. PAGLIUCA:

7      Q.   No, they did not?  They did not travel

8 with Mr. Epstein, right?

9           MS. SCHULTZ:  Object to form.

10           THE WITNESS:  I don't believe so, no.

11 BY MR. PAGLIUCA:

12      Q.   None of them reported that to you?

13      A.   Not reported, correct.

14      Q.   None of them reported to you that they

15 ever spent the night with Mr. Epstein, did they?

16           MS. SCHULTZ:  Object to form.

17           THE WITNESS:  I don't believe so.

18 BY MR. PAGLIUCA:

19      Q.   None of them ever reported being

20 trafficked by Mr. Epstein to other men, correct?

21           MS. SCHULTZ:  Object to form, foundation.

22           THE WITNESS:  I don't believe so.

23 BY MR. PAGLIUCA:

24      Q.   The only other men that any of these

25 alleged victims -- the only man that any of these
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2 alleged victims ever claimed to have any contact

3 with that was sexual in nature was Mr. Epstein,

4 correct?

5           MS. SCHULTZ:  Object to form and

6      foundation.

7           THE WITNESS:  Yes.

8 BY MR. PAGLIUCA:

9      Q.   Okay.  None of these alleged victims ever

10 claimed to have been sent to another location to

11 have sex with another man, correct?

12           MS. SCHULTZ:  Object to form and

13      foundation.

14           THE WITNESS:  I don't believe so.

15 BY MR. PAGLIUCA:

16      Q.   Meaning my statement is correct; is that

17 right?

18           MS. SCHULTZ:  Object to form.

19 BY MR. PAGLIUCA:

20      Q.   I'm just trying to --

21      A.   Meaning I don't believe they've ever said

22 that.  I don't recall any of them ever saying...

23      Q.   Had they claimed that they were sent

24 somewhere else to have sex with another man, you

25 would have followed up on that, correct?
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2           MS. SCHULTZ:  Object to form.

3           THE WITNESS:  Correct.

4 BY MR. PAGLIUCA:

5      Q.   And none of them ever claimed to have been

6 sent to another location to give another man a

7 massage, correct?

8           MS. SCHULTZ:  Object to form.

9           THE WITNESS:  No, not the victims.

10 BY MR. PAGLIUCA:

11      Q.   Right.  That's who I'm talking about.

12      A.   I believe  did.

13      Q.   Who is an adult, right?

14           MS. SCHULTZ:  Object to form.

15           THE WITNESS:  Right.

16 BY MR. PAGLIUCA:

17      Q.   We covered this, I believe:  None of them

18 ever was on Mr. Epstein's airplane, correct?

19           MS. SCHULTZ:  Object to form.

20           THE WITNESS:  I believe one of the victims

21      were, but not to a private island.  I think

22      they went -- they didn't go to a private

23      island; they went to some other trip.

24 BY MR. PAGLIUCA:

25      Q.   I think maybe you're referring to AH, who
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2 went to New York but on a commercial flight.  Does

3 that jog your memory?

4           MS. SCHULTZ:  Object to form.

5           THE WITNESS:  No.

6 BY MR. PAGLIUCA:

7      Q.   Okay.  Do you recall who it is?

8      A.   It would have been FP.

9      Q.   Okay.  Was on Mr. Epstein's airplane?

10           MS. SCHULTZ:  Object to form.

11           THE WITNESS:  I believe so.

12 BY MR. PAGLIUCA:

13      Q.   Would that be reflected in Exhibit 1?

14           MS. SCHULTZ:  Object to form.

15           THE WITNESS:  But she flew alone.  It

16      wasn't like Epstein was there.  She went

17      someplace else, not to his private island,

18      nothing to do with Epstein.  It was something

19      she wanted to do.  And I think she flew on his

20      plane, but it was, like, her by herself.

21 BY MR. PAGLIUCA:

22      Q.   Alone.

23      A.   Right.

24      Q.   With a pilot?

25      A.   Right.
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2           MS. SCHULTZ:  Object to form.

3 BY MR. PAGLIUCA:

4      Q.   None of the alleged victims in your

5 investigation claimed to have gone to the Caribbean

6 island of Little St. James, correct?

7           MS. SCHULTZ:  Object to form.

8           THE WITNESS:  No.

9 BY MR. PAGLIUCA:

10      Q.   "No" meaning they never went there,

11 correct?

12           MS. SCHULTZ:  Object to form.

13           THE WITNESS:  Not that I'm aware of.

14 BY MR. PAGLIUCA:

15      Q.   None of the alleged victims ever went to

16 Mr. Epstein's New York residence, to your knowledge,

17 correct?

18           MS. SCHULTZ:  Object to form.

19           THE WITNESS:  Not that I'm aware of.

20 BY MR. PAGLIUCA:

21      Q.   None of them ever reported that to you?

22           MS. SCHULTZ:  Object to form.

23           THE WITNESS:  No.

24 BY MR. PAGLIUCA:

25      Q.   Okay.  And none of them ever claimed to
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2 have been outside of the country with Mr. Epstein,

3 ever, correct?

4           MS. SCHULTZ:  Object to the form.

5           THE WITNESS:  Not that I'm aware of.

6           MR. PAGLIUCA:  Can we go off for a second?

7      Time check.

8           THE VIDEOGRAPHER:  Off the record at 4:13.

9           (Thereupon, a recess was taken, after

10      which the following proceedings were held:)

11           THE VIDEOGRAPHER:  On the record at 4:14.

12 BY MR. PAGLIUCA:

13      Q.   Can you take a look at Exhibit 4, please?

14      A.   Which one is 4?

15      Q.   Four is the True Copy.  That's what it

16 says at the top.  Exhibit 4.  Six pages.

17      A.   Yes.

18      Q.   Do you have that?

19      A.   Yes, sir.

20      Q.   There's yellow highlighting on the exhibit

21 that's in front of you.

22           Do you know how that got there?

23      A.   No.

24      Q.   And there's a -- there are numbers, item

25 numbers.  Do you see that in the left column?
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3                  CERTIFICATE OF OATH

4 STATE OF FLORIDA     )

5 COUNTY OF MIAMI-DADE )

6

7             I, the undersigned authority, certify

8    that JOSEPH RECAREY personally appeared before me

9    and was duly sworn.

10             WITNESS my hand and official seal this

11    24th day of June, 2016.

12

13

                  KELLI ANN WILLIS, RPR, CRR

14                   Notary Public, State of Florida

                  My Commission No. EE911443

15                   Expires: 2/16/16

16          + + + + + + + + + + + + + + + + + +

17

18

19

20

21

22

23

24

25
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2

3              C E R T I F I C A T E

4 STATE OF FLORIDA     )

                     : ss

5 COUNTY OF MIAMI-DADE )

6            I, KELLI ANN WILLIS, a Registered

7      Professional, Certified Realtime Reporter and

8      Notary Public within and for The State of

9      Florida, do hereby certify:

10            That JOSEPH RECAREY, the witness whose

11      deposition is hereinbefore set forth was duly

12      sworn by me and that such Deposition is a true

13      record of the testimony given by the witness.

14            I further certify that I am not related

15      to any of the parties to this action by blood

16      or marriage, and that I am in no way interested

17      in the outcome of this matter.

18            IN WITNESS WHEREOF, I have hereunto set

19      my hand this 24th day of June, 2016.

20

21                        __________________________

                       KELLI ANN WILLIS, RPR, CRR

22

23

24

25
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When the pain relief kicked in, everything and everyone dwindled 
away until I felt like Alice in Wonderland who just swallowed the 
shrinking tablet and everyone standing around me seemed to move so 
quick, speak so loud and hover above me. When I awoke from my 
induced state, I was alone in a different room. Not knowing at all what 
went on but feeling a little better, I called in the nurse who looked 
through my charts and checked my vital signs. Then told me the doctor 
would be in shortly to inform me of the conclusion to my illness. 

He was a tall man with dark hair, and a hardened look about him 
obviously from his job and constantly seeing the worst horror stories man 
could think of, he just bluntly told me I had miscarried in early stages of 
pregnancy. I should be fine to go home as soon as my course of 
intravenous antibiotics was complete. The news sunk in fast and hit a 
deep nerve. I waited for the doctor to close the curtain before I let out any 
emotion and cried for my disastrous lifestyle that was dragging me into a 
world that I wanted to break out of. This reoccurring cycle of believing I 
needed men like Jeffrey to succeed in my life was draining the last bits of 
sensitivity left in my heart. I was picked up by Jeffrey himself who took 
the doctor alone to the side of the busy hallway to have a private 
conversation about something. Jeffrey wasn't comforting at all, instead he 
sent me back home to rest for a couple weeks, and I only fell deeper into 
a depression, using all forms of self medication to treat my sorrows. 

Two weeks later, as if Jeffrey was trying to lighten my spirits, he told 
me I would be going to his island to meet a new client  He is a Harvard 
Professor, named Stephen . I would be spending two days with 
him showing him around the island, dining with him, and treating him to 
a massage whenever he wanted. Without Jeffrey even verbalizing the 
need to have sex with him, he told me to keep him happy like I had my 
first client. 1 packed my suitcase with island apparel, and kissed T.J good­
bye, who had at least offered me a warm embrace upon the news of my 
miscarriage but none other than that knowing it wasn't his. 

Stephen was a quirky little man with white hair and a mad scientist look 
about him. We arrived separately and I greeted him when one of the 
housekeepers picked him up from the airport and arrived by boat, instead 
of helicopter as Jeffrey and Ghislane often arrive on. We made our 
acquaintances and he looked as if he was tripping over himself with 
words, obviously delighted with his company and location for the 
weekend. I showed him around as Jeffrey had asked and took him on an 
adventurous quad bike ride around the small curvy paths, leading the way 
and letting loose my hair, doing something that gave me a natural high 
instead of the prescription one. The sights alone were breathtaking from 
the mountainous peaks of the untouched parts of the island, we sat at a 
cliff and just sat there, not saying a word to each other besides to 
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compliment the sights mother nature that appealed to us. I didn't feel as if 
I owed this stranger anything but what was expected of me by Jeffrey and 
I could be polite, f just couldn't be myself. 

We got back to the main villa to see what time dinner would be se1ved 
so we could have time to unpack and clean up beforehand. We both met 
at six pm for dinner on the outside veranda. He sat at the head of the 
table and I sat next to him, politely folding my napkin to put in my lap. 
The first time Jeffrey and Ghislane had seen me cut meat and eat with a 
fork and knife they were so appalled, making fun of my unsophisticated 
habits. Ghislane took the fork and knife in her hands and proceeded to 
show me how to politely cut my food and eat. Now that my mannerisms 
had improved they wouldn't have to be worried about my etiquette when 
someone important was around anyone. We both drank the red wine 
supplied on the table and it seemed to wam1 me up on the breezy night  
By the time dinner was served and another red wine bottle later, he 
seemed to get funnier. I made fun of his tousled hair and he poked at me 
for my skinny legs, calling me a wanna be- anorexic. When dessert was 
brought out, he asked if he could receive one of the delightful massages 
he has been hearing about from Jeffrey. I gulped more red wine down and 
sweetly complied with his offer, dreading the moment I'd have to see his 
naked body, let alone touch it. I asked the housekeeper Kathy that had 
been serving us that night to please have someone set up a massage bed 
in one of the cabana's. 1 went to my room to down a few Xanax, telling 
him I wanted to freshen up after dinner but to meet me in his cabana in 
twenty minutes or so. I was ready to go as I had said, twenty minutes 
later, with the effects of the tablets mixed with the red wine, and I would 
be free not to feel anything. He was still dressed when I got in the cabana, 
obviously not accustomed to this and a lot shyer than what I had been 
used to, I told him he'd need to undress and lie face down on the table, 
putting a towel to cover his bare bottom to prevent him feeling 
embarrassed during the massage. I gave the massage my earnest as 1 
always had, and quickly got through having intercourse with him. Not 
wanting to make any foreplay or anything extravagant out of it, I let him 
think that's as good as it got, and by the smile on his face, I thought I bad 
done enough. 

The next day I took him down to the beach for a real massage under a 
tiki-hut on the waters edge. ft was one of Jeffrey's favorite places to have 
a massage, as he droned out to the sound of the waves and my gentle 
therapeutic strokes. Afterwards we had lunch back at the main villa and 
went back down to the beach to swim out to the water trampoline about 
one hundred meters off the dock. He didn't do any bouncing around or 
anything like that. It was just a good base point for a rest spot after a long 
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EXHIBIT MM
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             UNITED STATES DISTRICT COURT

             SOUTHERN DISTRICT OF NEW YORK

               CASE NO:  15-cv-07433-RWS

VIRGINIA L. GIUFFRE,

          Plaintiff.

-vs-

GHISLAINE MAXWELL,

          Defendant.

______________________________________/

          425 North Andrews Avenue, Suite 2

            Fort Lauderdale, Florida 33301

             Thursday, September 8, 2016

               8:53 a.m. - 10:30 a.m.

      VIDEOTAPED DEPOSITION OF BRITTANY HENDERSON

          Taken before Rinat Katz, Reporter, a Notary

     Public for the State of Florida at Large, pursuant

     to Notice of Taking Deposition filed in the above-

     styled cause.
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1           APPEARANCES:
2           On Behalf of the Plaintiff:
3           BOEIS, SCHILLER & FLEXNER, P.A.

          401 East Las Olas Boulevard, Suite 1200
4           Fort Lauderdale, Florida 33301

          Smccawley@bsfllp.com
5           BY:  SIGRID MCCAWLEY, ESQUIRE
6           On Behalf of the Plaintiff and Victims Refuse

     Silence, Inc.:
7

          FARMER JAFFE WEISSING EDWARDS FISTO LEHRMAN
8           425 North Andrews Avenue, Suite 2

          Fort Lauderdale, Florida 33301
9           (954) 524-2820

          Brad@pathtojustice.com
10           BY:  BRADLEY J. EDWARDS, ESQUIRE
11           On Behalf of the Defendant:
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1 she has continued to try and promote Victims Refuse

2 Silence at every possible chance she gets with -- the

3 story she told me was that someone had come to her

4 door, knocked on the door, selling something or talking

5 about something totally different, and she explained

6 what our mission was and tried to get them to, then, go

7 and spread the word for victims of human trafficking,

8 as well.

9      Q    And this would be in Australia this

10 conversation occurred?

11      A    Correct.

12      Q    Okay.  To your knowledge, is VRS incorporated

13 in any fashion in the country of Australia?

14      A    It is not.

15      Q    To your knowledge, does VRS have any website

16 presence in Australia?

17      A    I believe that the internet works everywhere,

18 so I would say yes, because, if you Google Victims

19 Refuse Silence, we do have a website.  So I would

20 imagine that that's something that would come up in

21 Australia.

22      Q    Okay.  Other than the somebody knocking at

23 her door, that conversation, did she report to you

24 anything else that she has done on behalf of Victims

25 Refuse Silence in the last year, let's say?
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1           MR. EDWARDS:  Objection --

2           THE WITNESS:  During this telephone

3      conversation --

4 BY MR. PAGLIUCA:

5      Q    Yes.

6      A    -- or in general?

7      Q    During this telephone conversation?

8      A    She did explain that, when she goes to her

9 kids' schools and when she is out, she tries to promote

10 the organization, as well, and just talk to people, and

11 general awareness and understanding to raise -- for

12 issues of human trafficking, yes.

13      Q    And did she report anything else to you

14 during this phone conversation?

15      A    During this particular conversation?

16      Q    Yes.

17      A    No.

18      Q    Okay.  Then, you indicated that you reviewed

19 your file for all the paperwork, and we'll talk about

20 the documents produced in this case in a moment.

21           Can you tell me, other than what has been

22 produced as part of the response to subpoena issued to

23 VRS, what other documents are in the file that you

24 reviewed?

25      A    I have saved every piece of mail that has
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1 "publication," would be the Facebook page; correct?

2      A    In addition to the website, yes.

3      Q    Okay.  Number 11, documents relating to all

4 appearances.  As I understand it, there are no

5 documents that exist that comply with this request;

6 correct?

7      A    Correct; to my knowledge.

8      Q    Do you know, has anybody on behalf of VRS

9 made a public appearance on behalf of VRS?

10      A    I believe that there was a scheduled

11 appearance, yes, one.

12      Q    And when was that?

13      A    I honestly don't know when that took place.

14 I would imagine in the beginning of 2015.

15      Q    And do you know who was scheduled to appear

16 in the beginning of 2015?

17      A    Ms. Giuffre.

18      Q    And do you know where she was scheduled to

19 appear?

20      A    I believe in New York with ABC.

21      Q    And that would have also been with Mr.

22 Edwards and Ms. McCawley; is that correct?

23      A    I believe so, yes.

24      Q    And in fact, she did go to ABC and give a

25 taped interview, correct?
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1           MS. MCCAWLEY:  Objection.

2           THE WITNESS:  It's my understanding, yes.

3 BY MR. PAGLIUCA:

4      Q    Okay.  Is it your understanding that that was

5 on behalf of VRS?

6      A    I do not believe her appearance there was

7 made on behalf of VRS, but I do believe that -- I know

8 that she wanted to promote the charity, so that we

9 could start helping people and that she could start

10 getting her mission out to the public.

11      Q    Okay.  Number 12, all contacts received by

12 VRS through its website, or otherwise, to schedule -- I

13 think it should say "an event," and "and event."

14           There are none of those, as I understand it?

15      A    No, that is not correct.  We produced a --

16 yes, we did produce something to you.  I'm not sure

17 what the Bates Stamp number is, but it was a contact

18 received by another victim of sexual assault who had

19 reached out to the organization.

20      Q    An email, I think it's in December of 2015,

21 maybe; is that what you're referring to?

22      A    I believe -- I'm not sure of the date.  I

23 guess.

24      Q    We'll look at it.  And that would be the only

25 contact received by VRS; is that correct?
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1 C E R T I F I C A T E OF OATH

2

3 STATE OF FLORIDA

4 COUNTY OF BROWARD

5

6

7 I, Rinat Katz, Reporter, Notary Public, State

8      of Florida, certify that BRITTANY HENDERSON

9      personally appeared before me on the 8th day of

10      September, 2016, and was duly sworn.

11

12 Signed this 22nd day of September, 2016.

13

14

15 _________________________________

Rinat Katz, Reporter

16 Notary Public, State of Florida

Commission No.: FF4576

17 Commission Expires: 04-03-2017

18
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1 CERTIFICATE OF REPORTER

2

3 STATE OF FLORIDA

4 COUNTY OF BROWARD

5

6 I, Rinat Katz, Reporter, certify that I was

7      authorized to and did report the deposition of

8      BRITTANY HENDERSON, that a review of the

9      transcript was requested; and that the transcript

10      is a true and correct record of my stenographic

11      notes.

12 I further certify that I am not a relative,

13      employee, attorney, or counsel of any of the

14      parties, nor am I a relative or employee of any of

15      the parties' attorneys or counsel connected with

16      the action, nor am I financially interested in the

17      action.

18 Dated this 22nd day of September, 2016.

19

20

21 ____________________________________

Rinat Katz, Reporter
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